
Budapest Főváros VIH. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
Képviselő-testülete

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2023. március 30-án (csütörtök) 9.00 órától a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
III. emelet 300-as tárgyalójában megtartott 3. rendes NYILVÁNOS üléséről

Jelen vannak*.
Rádai Dániel, Szili-Darók Ildikó, Camara-Bereczki Ferenc Miklós, Czeglédy Ádám, 
Egry Attila, Dr. Ferencz Orsolya, Gondos Judit, Hermann György, dr. Juharos Róbert, 
Könczöl Dávid, Sántha Petemé, Sátly Balázs, Stettner István, Szarvas Koppány 
Bendegúz, dr. Szilágyi Demeter, Veres Gábor, Vörös Tamás

valamint a jelenlévő meghívottak:
dr. Vörös Szilvia - aljegyző, dr. Lehoczky Balázs ~ aljegyző, Hőrich Szilvia - gazdasági 
vezető, Illés Péter - Polgármesteri Kabinet kabinetvezető, dr. Szentesi Ádám György - 
Jegyzői Referatúra referens, dr. Bojsza Krisztina - Jegyzői Kabinet kabinetvezető, 
Kovácsné Mezőfí Krisztina - Személyügyi Iroda irodavezető, Antalicz Zsolt - 
Ügyfélszolgálati Iroda irodavezető, Kovács Ádám György - Informatika irodavezető, 
Borbás Gabriella - Kerületgazdálkodási Ügyosztály ügyosztályvezető, dr. Lennert Zsófia - 
Kerületgazdálkodási Ügyosztály Városüzemeltetési és Zöldprogram Iroda irodavezető, 
Marton Kovács Zsuzsa - Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály Adóügyi Iroda irodavezető, 
dr. Orgoványi András - Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály Belső Ellátási Iroda 
irodavezető, Csutor Ágnes - Városépítészeti Iroda irodavezető-helyettes, Tóth Csaba - 
Hatósági Ügyosztály Igazgatási Iroda irodavezető, Nyeste Zsuzsanna - Hatósági Ügyosztály 
Anyakönyvi Iroda irodavezető, Pokornyi Viktória - Humánszolgáltatási Ügyosztály 
Humánkapcsolati Iroda, Nagy Ibolya - Humánszolgáltatási Ügyosztály Családtámogatási 
Iroda irodavezető, Bajusz Ferenc - Közterület-felügyeleti Ügyosztály ügyosztályvezető, 
Kovács Ottó - JGK Zrt. igazgatóság elnöke, dr. Szirti Tibor - JGK Zrt. 
Vagyongazdálkodási igazgató, Sztanek Endre - JGK Zrt. Városüzemeltetési igazgató, 
Magyar Balázs - JGK Zrt. parkolási igazgató, Sárkány Csilla - Rév8 Zrt. vezérigazgató, dr. 
Koroknai András - Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ főigazgató, Kozmáné 
Szabó Edina - Józsefvárosi Óvodák (JÓK), Takács Gábor - Józsefvárosi Szociális 
Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ intézményvezetője, Koscsóné Kolkopf Judit - 
Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetője, Bonyhády Elek - BKIK VIII. kér. 
Tagcsoport elnöke, dr. Hőrich Ferenc - Hőrich és Varga Ügyvédi Iroda ügyvéd, dr. Varga 
Szilvia - Hőrich és Varga Ügyvédi Iroda ügyvéd, Dr. Printz János Károly - Dr. Printz és 
Társa Nemzetközi Könyvelőiroda könyvvizsgáló, dr. Kiss Éva - Kerületgazdálkodási 
Ügyosztály jogi referens, Őszi Éva - BKIK VIII. kér. bizottsági tag,

Távolmaradását bejelentette: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester



Szili-Darók Ildikó
Tisztelettel köszöntőm a megjelent képviselőket, a meghívott vendégeket és valamennyi 
jelenlévőt. A hatályos 1/2022. (VI. 16.) számú polgármesteri helyettesítésről szóló utasítás 4. 
pontjában foglaltak alapján Rádai Dániel alpolgármester helyettesíti a polgármestert, és Dr. 
Eröss Gábor alpolgármester előterjesztői szerepkörében. Fentiek alapján a polgármester úr 
távolléte okán én, Szili-Darók Ildikó alpolgármester leszek a képviselő-testületi ülésen a 
levezető elnök, és Rádai Dániel alpolgármesternek van joga az előteijesztő helyett a napirendi 
tárgyalása során nyilatkozni a helyettesítési jog alapján. Tájékoztatom Önöket, hogy Budapest 
Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat képviselő-testületének 2023. évi 3. számú 
rendes ülését megnyitom. Távolmaradását bejelentette Pikó András polgármester úr és Dr. 
Eröss Gábor alpolgármester úr. Kérem a tisztelt Képviselőket, hogy a határozatképesség 
megállapítása érdekében kapcsolják be a szavazógépeiket. A jegyzőkönyvbe kérném 
rögzíteni, hogy Szili-Darók Ildikóként Pikó András szavazógépén vagyok hitelesítve most. 
Megállapítom, hogy jelen van 16 képviselő. A Képviselő-testület határozatképes. A minősített 
többséghez 10 egybehangzó szavazat, az egyszerű szótöbbséghez 9 szavazat szükséges. 
Tájékoztatom továbbá a tisztelt képviselőtársaimat, hogy az alábbi előterjesztéseket az 
előteijesztók visszavonták:

• A meghívó szerinti 1. napirendi pont: Javaslat Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 40/2022. (XII. 15.) 
önkormányzati rendelet I. módosítása és a határozati javaslatok elfogadása.

• A meghívó szerinti 6. napirendi pont: Javaslat egészségüggyel kapcsolatos döntések 
meghozatalára.

• A meghívó szerinti 13. napirendi pont: Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület 
JózsefVárosi Önkormányzat tulajdonában lévő közterületek használatának rendjéről 
szóló önkormányzati rendelet megalkotására, és a Képviselő-testület és Szervei 
Szervezeti Működési Szabályzatáról szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet 
módosítására.

• A meghívó szerinti 15. napirendi pont: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ 
Zrt. 2023. évi közszolgáltatási szerződéseinek módosítására.

• A meghívó szerinti 16. napirendi pont: Javaslat a RÉV8 Zrt. 2023. évi közszolgáltatási 
szerződéseinek módosítására.

• A meghívó szerinti 17. napirendi pont: Javaslat a Józsefváros Közösségiért Nonprofit 
Kft. közszolgáltatási szerződések módosítására, valamint az alapszabályának 
módosítására.

• A meghívó szerinti 19. napirendi pont: Javaslat a Józsefvárosi lakásügynökség 
létrehozásával és lakásgazdálkodással kapcsolatos döntések meghozatalára.

• A meghívó szerinti 23. napirendi pont: Javaslat a dohányboltok működésére 
vonatkozó jogszabálymódosítás kezdeményezésére.

Az elhangzottak alapján a meghívó szerinti 2-5. napirendi pontok számozása 1-4. számozásra, 
a meghívó szerinti 7-12. napirendi pontok számozása, 5-10. számozásra, a meghívó szerinti 
14. napirendi pont számozása 11. számozásra, a meghívó szerinti 18. napirendi pont 
számozása 12. számozásra, a meghívó szerinti 20-22. napirendi pontok számozása 13-15. 
számozásra, a meghívó szerinti 24. napirendi pont számozása 16. számozásra változik.
Az SZMSZ 16. § (1) és (2) bekezdése értelmében a napirendi javaslat szavazása következik 
az elhangzottak módosításával. Kérem, a napirendi pontokról szavazzanak most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 7 tartózkodással elfogadta a 
napirendi pontokat.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
49/2023. (III. 30.) számú határozata

(9 igen, 0 nem, 7 tartózkodás szavazattal)

A Képviselő-testület az SZMSZ 16. § (l)-(2) bekezdése értelmében a meghívóban kiküldött 
és az elhangzott módosítások szerint az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend:

1. Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet és a Józsefvárosban 
adományozható kitüntetésekről szóló 40/2020. (VII. 16.) önkormányzati rendelet 
módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

2. Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ alapító 
okiratának módosításával kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a 
Budapest Józsefvárosi Önkormányzat vagyonáról és a vagyon feletti tulajdonosi 
jogok gyakorlásáról szóló 66/2012. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 
módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darák Ildikó alpolgármester

3. Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjairól szóló 56/2017. 
(XII. 20.) önkormányzati rendelet módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

4. Javaslat Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester, Dr. 
Erőss Gábor alpolgármester

5. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
fenntartásában működő Józsefvárosi Óvodák székhely- és tagóvodáiban a 
2023/2024. nevelési évre szóló óvodai beiratkozás előkészítésével kapcsolatos 
döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

6. Javaslat közszolgáltatási szerződés megkötésére a Turay Ida Színház Közhasznú 
Nonprofit Kft.-vel 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

7. Javaslat a településkép védelméről szóló 2/2022. (I. 20.) önkormányzati rendelet 
módosításának kezdeményezésére 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester
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8. Javaslat a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi 
rendelet helyi partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló 32/2022. (X. 20.) 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezésére
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

9. Javaslat a 2023. évi közbeszerzési terv elfogadására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

10. Javaslat a pénzbeli és természetbeni, valamint a személyes gondoskodást nyújtó 
szociális és gyermekjóléti ellátások helyi szabályairól szóló 10/2015. (III. 01.) 
önkormányzati rendelet módosítására, valamint szociális támogatásokkal 
kapcsolatos döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

11. Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. szervezeti és működési 
szabályzatának jóváhagyására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Kovács Ottó Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. igazgatósági elnök

12. Javaslat a Budapest-Józsefváros, Magdolna-Orczy Negyed Szociális 
Városrehabilitációs Programmal kapcsolatos döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

13. Javaslat a Mátyás téri nyilvános illemhely üzemeltetési jogának átvételére 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester, Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
önkormányzati képviselő

14. Javaslat a Somogyi Béla utca felújításával kapcsolatos döntések meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

15. Javaslat „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023” tárgyú pályázat kiírására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

16. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester
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Szili-Darók Ildikó
Az elfogadott napirend a követhetőség és a könnyebb kezelhetőség érdekében a helyszínen 
kerül kiosztásra. Tájékoztatom a tisztelt Képviselőtársaimat tekintettel arra, hogy a 2023. 
március 23-i ülésre kézbesített előterjesztésekkel dolgozunk, az előterjesztésekben szereplő 
határozatok határidő megjelölései esetében a 2023. március 23-i dátum értelemszerűen 2023. 
március 30-ára módosul. Azokban az esetekben, ahol a határozati javaslatokban további eltérő 
határidő szerepel, ott a napirend tárgyalásakor az előtérj esztő azt ismerteti.

Napirend 1. pontja:
Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet és a Józsefvárosban adományozható 
kitüntetésekről szóló 40/2020. (VII. 16.) önkormányzati rendelet módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Szili-Darók Ildikó
Akkor kezdjük az 1. napirendi pontot. Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti 
Működési Szabályzatáról szóló 36/2014. (XI 06.) önkormányzati rendelet és a Józsefvárosban 
adományozható kitüntetésekről szóló 40/2020. (VII. 16.) Önkormányzati rendelet 
módosítására. A szabályzat módosítása miatt március 1-től megszűnt a Kulturális, Civil 
Oktatási, Nemzetiségi, Sport- és Esélyegyenlőségi Bizottság, valamint a Kerületfejlesztési, 
Környezet- és Klímavédelmi Bizottság. Emiatt szükséges a kerületi kitüntetésekről szóló 
rendelet felülvizsgálata. Az előterjesztést a Bizottságok nem tárgyalták. Tájékoztatom tisztelt 
Képviselőtársaimat, hogy 2023. március 20-án hétfőn csere-előterjesztést kaptak. A csere- 
előteijesztésről tárgyalunk. A napirend vitáját megnyitom. Megadom a szót az 
előterjesztőnek. Képviselői kérdések? Megadom a szót Veres Gábornak.

Veres Gábor
Köszönöm a szót, Alpolgármester asszony. Csak egy kérdést szeretnék feltenni. Az ilyen 
jellegű előteijesztések, amik bizottságtól bizottsághoz rendelnek át hatásköröket, például a 
kitüntetésekről szóló rendelkezés kapcsán, azt szeretném kérdezni, hogy azt a bizottságok 
miért nem tárgyalják? Tehát, most elmondta Alpolgármester asszony, hogy a bizottságok az 
előterjesztést nem tárgyalták. Tehát nem találtunk olyan bizottságot, aki szakmailag 
kapcsolódna ehhez a kérdéshez, vagy mi lehet az oka annak, hogy a bizottságokhoz nem 
kerülnek el ezek az előteijesztések?

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Egyéb kérdések? Több kérdést nem látok. Akkor a kérdéseket lezárom, és 
akkor válaszadás következik. Kérdezem az elöteijesztőt. Kérem az Aljegyző asszonyt a válasz 
megadására.

Dr. Vörös Szilvia
Köszönöm szépen. A jelenlegi SZMSZ-ben nem találtunk, tehát a hatályos SZMSZ-ben 
nincsen hatáskör most egy bizottságnál sem, hiszen a megszűnő bizottságokból kerülnek át 
ezek a hatáskörök, ezért nem tudtuk a bizottságokba hatáskör szerint ezt jogszerűen bevinni, 
ezért kerül a Képviselő-testület elé. Most belekerülne a szakbizottság hatáskörébe, és 
mostantól fognak tudni hatáskörrel rendelkezni, illetve dönteni ezekben az ügyekben.
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Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Megkérdezem a képviselőcsoportok vezetőit, hogy a napirendi ponthoz kívánnak- 
e hozzászólni? Nem, nincs senki. Köszönöm szépen, akkor a Képviselői hozzászólások 
következnek. Nem látok hozzászólást. Akkor a napirend vitáját lezárom, és szavazás fog 
következni. Szavazásra bocsátom a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet és Józsefvárosban 
adományozható kitüntetésekről szóló 40/2020. (VII. 16.) Önkormányzati rendelet módosítása 
című 21 §-ból álló rendeletet. Az elfogadásához minősített többség szükséges. Kérem a 
tisztelt Képviselőket, szavazzanak most.
9 igen, 7 nem, akkor ezek szerint a rendeletet nem fogadtuk el.

BUDAPEST FŐVÁROS Vili. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPV1SELÖ-TESTÜLETE 9 IGEN, 7 NEM, 0 TARTÓZKODÁSSAL NEM FOGADTA EL 
ÉS NEM ALKOTTA MEG A KÉPVISELŐ-TESTÜLET ÉS SZERVEI SZERVEZETI ÉS 
MŰKÖDÉSI SZABÁLYZATÁRÓL SZÓLÓ 36/2014. (XI. 06.) ÖNKORMÁNYZATI 
RENDELET ÉS A JÓZSEFVÁROSBAN ADOMÁNYOZHATÓ KITÜNTETÉSEKRŐL SZÓLÓ 
40/2020. (VII. 16.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRA VONATKOZÓ 
RENDELET-TER VEZETET.

Napirend 2. pontja
Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ alapító 
okiratának módosításával kapcsolatos döntések meghozatalára, valamint a Budapest 
Józsefvárosi Önkormányzat vagyonáról és a vagyon feletti tulajdonosi jogok 
gyakorlásáról szóló 66/2012. (XII. 13.) önkormányzati rendelet módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Szili-Darók Ildikó
A 2-es napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és 
Gyermekjóléti Központ alapító okiratának módosításával kapcsolatos döntések 
meghozatalára, valamint a Budapest Józsefvárosi Ónkormányzat vagyonáról és vagyon feletti 
tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 66/2012. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 
módosítására. Az önkormányzat a gyermekek átmeneti gondozásával kapcsolatban az V. 
kerületi önkormányzattal határozatlan időre új ellátási szerződést kötött. A fogyatékosok 
nappali ellátásával kapcsolatban pedig a Ferencvárosi önkormányzatnak összesen 4 férőhelyet 
biztosít. A JSZSZGYK a Kőris utca 4/a alatti LÉLEK lakást az Önkormányzat részére 
visszaadja, valamint a szervezet engedélyezett létszáma 2 fővel emelkedik. Emiatt szükséges 
az alapító okirat módosítása. Az előterjesztést a Szociális, Egészségügyi, Lakás és Oktatási 
Bizottság megtárgyalta. A napirend vitáját megnyitom. Előterjesztőként szóbeli kiegészítés 
van.

Rádai Dániel
Nincs. Átadom a szót Alpolgármester asszonynak.

Szili-Darók Ildikó
Akkor megteszem a szóbeli kiegészítést az Alpolgármester úr helyett. Az I. határozati javaslat 
2-es pontjában a pontra vonatkozó hivatkozás esetén elírás történt. Helyesen: 
„...felhatalmazza a polgármestert a határozat 1. pontjában meghatározott ...” A határozati 
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javaslatok esetében, a korábban említett határidő módosulása szerint, további eltérő határidő 
pontok az alábbiak: I. határozati javaslatban a határidő a 2. pont esetén a dokumentum 
aláírására 2023. április 14. A II. javaslatban a határidő a 2. pont esetén 2023. április 14. A III. 
határozati javaslatban a határidő a 2. pont tekintetében 2023. április 30. Kérdezem a tisztelt 
Képviselő Hölgyeket és Urakat, hogy van-e kérdés az előterjesztéshez? Nem látok kérdést. 
Megkérdezem a képviselőcsoportok vezetőit, hogy a napirendi ponthoz kívánnak-e 
hozzászólni? Megadom a szót Hermann György képviselő úrnak.

Hermann György
Én a kérdésekhez szerettem volna. Szeretném megkérni a JSSZGYK jelenlévő vezetőjét, 
Takács Gábort, hogy ismertesse, pontosan miért van szükség ezekre a módosításokra?

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Akkor megadom a szót Takács Gábor ügyvezető úrnak.

Takács Gábor
Köszönöm szépen. Tisztelt Képviselő-testület! A Kőris utca 4/a szám alatti lakásnak a 
visszaadására azért van szükség, mert egy olyan ingatlanban fekszik ez a Léleklakás, 
szolgálati lakás leánykori nevén, amelynek a javítása teljes mértékben gazdaságtalan. 
Hozzáértő szakértők egy akkora összeget állapítottak meg és hoztak a tudomásunkra, amit azt 
gondolom és azt gondolják a hozzáértők, hogy teljesen logikátlan lenne és egy pénz 
pocsékolás lenne erre kiadni felújítási költségeket. Ezért fordultunk Önökhöz ezzel a kéréssel, 
hogy ennek a lakásnak a visszaadását meglehessük, illetve, ahogy az előterjesztésben is 
tetszenek látni, amennyiben mód van rá, akkor e helyett kérünk egy másik szolgálati lakást 
majd az év folyamán. Sürgősnek nem tekintenénk, mert már eleve üresen állt ez a lakás, mivel 
teljesen lakhatatlan, vizes, dohos, az egészségre ártalmas. Amikor laktak benne, akkor onnan 
már kiköltöztettünk egy családot, mert féltünk, hogy a benne lévő kiskorúak megbetegszenek. 
Tehát teljesen értelmetlen lenne ezt a lakást, véleményünk szerint, fenntartani, illetve 
felújítani sem. Egyébként a hozzáértők még azt is mondták, hogy ennek a lakásnak a 
felújítása, ha megtörténik, akkor 2 év múlva kezdhetjük az egészet elölről, mert 2 oldalról 
teljesen védtelen ez az ingatlan. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Kielégítő volt a válasz? Akkor a képviselői hozzászólások következnek. 
Amennyiben nincsen, akkor a napirend vitáját lezárom, és szavazás következik. Szavazásra 
bocsátom a Budapest Józsefvárosi Önkormányzat vagyonáról és vagyon feletti tulajdonosi 
jogok gyakorlásáról szóló 66/2012. (XII. 13.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 2 
§-ból álló rendeletet. Elfogadásához minősített többség szükséges. Kérem a képviselőket, 
hogy szavazzanak most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a rendeletet 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELÖ-TESTÜLETE 16 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ
TESTÜLETÉNEK 6/2023. (III. 30.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
BUDAPEST JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT VAGYONÁRÓL ÉS A VAGYON 
FELETTI TULAJDONOSI JOGOK GYAKORLÁSÁRÓL SZÓLÓ 66/2012. (XII. 13.) 
ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL.
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Szili-Darók Ildikó
Szavazásra bocsátom a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ alapító 
okiratának módosításáról című, 2 pontból álló I. határozati javaslatot. Elfogadásához 
minősített többség szükséges. Kérem a képviselőket, szavazzanak most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
50/2023. (III. 30.) számú határozata

a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ alapító okiratának 
módosításáról

(16 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) elfogadja a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ Alapító okiratát 
módosító okiratot és a módosítással egységes szerkezetbe foglalt Alapító okiratát, az 
előterjesztés 2. számú mellékletében foglalt tartalommal, melyek a Magyar Államkincstár 
által történő törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés napjával lépnek hatályba;

2 .) felhatalmazza a polgármestert a határozat 1.) pontjában meghatározott Alapító okiratot 
módosító dokumentum aláírására és a Magyar Államkincstár esetleges hiánypótlási 
felszólításának teljesítésére azzal, hogy a hiánypótlás teljesítése jelen határozattal nem 
lehet ellentétes és az Alapító okiratot lényegi - helyreigazítási kérdésnek nem minősülő - 
kérdésekben nem módosíthatja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. március 30., 2.) pont esetében: a dokumentum aláírására 2023. április 14,

az esetleges hiánypótlás teljesítésére a hiánypótlásban meghatározott határidő.

Szili-Darók Ildikó
Szavazásra bocsátom a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központtal 
megkötött ingatlan-használati szerződésnek a módosításáról szóló 2 pontból álló II. határozati 
javaslatot. Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem a képviselőket, szavazzanak 
most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.
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Budapest Főváros Vili kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
51/2023. (III. 30.) számú határozata

a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központtal megkötött ingatlan - 
használati szerződésnek a módosításáról

(16 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

1 .) módosítja a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzatnak a 
Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központtal 2021. december 08. 
napján megkötött ingatlan-használati szerződését az előterjesztés 3. számú mellékletében 
foglalt tartalom szerint;

2 .) felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 3. számú melléklete szerinti megállapodás 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: a határozat 1.) pontja esetében: 2023. március 30.,

2.) pont esetében: 2023. április 14.

Szili-Darók Ildikó
Szavazásra bocsátom a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 
Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyásáról szóló 2 pontból álló III. határozati 
javaslatot. Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem a képviselőket, szavazzanak 
most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
52/2023. (III. 30.) számú határozata

a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ Szervezeti és Működési 
Szabályzatának jóváhagyásáról

(16 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy j-.? ■■ 'V/ ó ; ./

1 .) jóváhagyja a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ (a 
továbbiakban: JSZSZGYK) - intézményvezetője által benyújtott - módosításokkal 
egységes szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési Szabályzatát az előterjesztés 4. 
számú mellékletében foglalt tartalommal, mely a JSZSZGYK - Budapest Főváros VIII. 
kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének a 2023. március 30. napján 
tartott ülésen elfogadott alapító okirat módosításai Magyar Államkincstár által a 
törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzésének napján lép hatályba.

2 .) felkéri a polgármestert a határozat 1.) pontjában meghatározott dokumentum aláírására.
9



Felelős:
Határidő:

polgármester
1.) pont tekintetében: 2023. március 30.,
2.) pont tekintetében: 2023. április 30.

Napirend 3. pontja
Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjairól szóló 56/2017. (XII. 
20.) Önkormányzati rendelet módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Szili-Darók Ildikó
A 3. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó 
ellátások térítési díjáról szóló 56/2017. (XII. 20.) önkormányzati rendelet módosítására. Az 
intézményi térítési díjakat tárgyév április 1-ig kell megállapítani. A rendeletben meghatározott 
intézményi térítési díjak a korábbihoz képest nem emelkednek. Az előterjesztést a Szociális, 
Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság megtárgyalta. A napirend vitáját megnyitom. 
Megadom a szót az előterjesztőnek, de nem kíván kiegészítéssel élni. Akkor a képviselői 
kérdések következnek. Kérdezem a tisztelt Képviselő Hölgyeket és Urakat, van-e kérdés az 
előtelj esztéshez? Veres Gábornak megadom a szót.

Veres Gábor
Köszönöm szépen. Csak annyit szeretnék kérdezni, hogy teljesen nyilvánvaló módon az idén 
az élelmiszerárak és egyéb szolgáltatási díjak az inflációt számítva iszonyat módon 
emelkedtek. Tehát például az élelmiszer árindex 48 % pluszon van. Egyes termékek ára 70 %- 
nál is nagyobb mértékben emelkedtek. Üzemanyag, szállítási költségek iszonyatos mértékben. 
Maga az infláció is 24,5 % volt a tavalyi évre. Én azt szeretném kérdezni, hogy lehet azt így 
kigazdálkodni, hogy nem emelünk semmilyen térítési díjat sehol? Mennyibe kerül ez az 
Önkormányzatnak? Mennyi az a növekmény, ami az önkormányzatot terheli?

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Egyéb kérdések? Több kérdést nem látok. Akkor a kérdések 
megválaszolása következik. Felkérem Hőrich Szilvia gazdasági vezető asszonyt, hogy 
válaszoljon a kérdésre.

Hőrich Szilvia
Köszönöm szépen. A költségvetésben az intézményi előirányzatok közé már beépítésre került 
ennek a fedezete, hiszen korábban már döntött a testület, ha jól emlékszem a múltkori Kt. 
ülésen. A szolgáltatók, tehát az étkezési szolgáltatók további emeléséről, idei emeléséről. 
Ennek megfelelően az előirányzatok már biztosításra kerültek. Nyilvánvaló, hogy ez a döntés, 
tehát hogy nem emeljük a szülői, vagy a személyi térítési díjat, ellenben emelkednek a mi 
étkeztetéssel kapcsolatos kiadásaink, ez az önkormányzati finanszírozást emeli, de a jelenlegi 
helyzetben nem kívánja a vezetés a szülőkre áthárítani ezt a fajta kiadásnövekedést.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. A válasz így kielégítő volt? További kérdés? Megadom a szót Veres 
Gábornak.
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Veres Gábor
Igen, ez határozott szándéka az önkormányzatnak, hogy ne emeljünk térítési díjakat, ezt értem 
és tudom és támogatom, mi magunk is kezdeményeztük. De hogy mekkora ez a növekmény, 
ami az önkormányzatot terheli, csak úgy nagyjából, összegszerűen, az maradt ki a válaszból.

Szili-Darók Ildikó
Ez szerintem benne van az előterjesztésben.

Veres Gábor
Az lehet, de attól még megkérdeztem.

Szili-Darók Ildikó
Rendben, köszönöm szépen. Aljegyző asszony kíván válaszolni. Amennyiben nincs több 
kérdés, akkor megadom a szót válaszadásra dr. Vörös Szilviának.

Dr. Vörös Szilvia
Köszönöm szépen. Jelenleg most pontos adatot, információt nem tudok adni képviselő úrnak, 
írásban fogunk válaszolni, a JSZSZGYK gazdasági vezetőjének a bevonásával elkészítjük az 
információt, és akkor írásban tudjuk a választ megadni.

Szili-Darók Ildikó
Megkérdezem a képviselőcsoportok vezetőit, hogy a napirendi ponthoz kívánnak-e 
hozzászólni? Vörös Tamásnak adom meg a szót

Vörös Tamás
Csak szeretném pontosítani Veres képviselő úrnak az adatait. Tehát a múlt évben az infláció 
15,5 %-os volt. Amiről Ön beszélt az egy decemberi hónapra vetített adat, és a reálbér 
növekedés ezt az ütemet meghaladta. Csak szeretném azért, hogy pontosak legyünk. Azért az 
inflációhoz tartoznak más adatok is. Ilyen például a reálbérek emelkedése, és azzal együtt 
érdemes nézni a társadalomra gyakorolt hatásukat. Biztos vagyok benne, hogy sok ország 
elcserélné a helyzetét Magyarországgal. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Képviselői hozzászólások következnek. Veres Gábor képviselő úr, 
parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm. Csak nagyon röviden szeretnék erre reagálni, hogy igazából mi bármekkora 
számot mondhatunk, hogy mekkora volt az infláció, az emberek bemennek a boltba, és érzik. 
Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Több hozzászólást nem látok. Megkérdezem az előterjesztőt, kíván-e 
zárszóval élni?

Rádai Dániel
Nem. /
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Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Akkor a napirend vitáját lezárom, és szavazás következik. Szavazásra 
bocsátom a személyes gondoskodást nyújtó ellátások térítési díjairól szóló 56/2017. (XII. 20.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 2 §-ból álló rendeletet. Elfogadásához minősített 
többség szükséges. Kérem a képviselőket, szavazzanak most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a rendeletet 16 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELÖ-TESTÜLETE 16 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ- 
TESTÜLETÉNEK 7/2023. (III. 30.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
SZEMÉLYES GONDOSKODÁST NYÚJTÓ ELLÁTÁSOK TÉRÍTÉSI DÍJAIRÓL 
SZÓLÓ 56/2017. (XII. 20.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL.

Napirend 4. pontja
Javaslat Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester, Dr. Erőss Gábor 
alpolgármester

Szili-Darók Ildikó
4. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Helyi Esélyegyenlőségi Program 
elfogadására. A törvény szerint a települési Önkormányzat 5 évente 5 évre szóló Helyi 
Esélyegyenlőségi Programot kell, hogy elfogadjon. A Kormány rendeletben meghatározza az 
elkészítés szempontjait és az eljárását. A HEP célja a településen élő, bizonyos hátrányos 
helyzetű csoportok helyzetének feltérképezése, és a problémák kezelésére szolgáló 
intézkedési terv megalkotása. Az előterjesztést a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és 
Oktatási Bizottság megtárgyalta. Tájékoztatom tisztelt Képviselőtársaimat, hogy 2023. 
március 16-án, csütörtökön, csere mellékletet - az előterjesztés 1-es számú mellékletét 
képező, „Intézkedési terv” című dokumentumot - kaptak adminisztratív korrekció miatt. A 
napirendi pont vitáját megnyitom. Előterjesztőként van-e szóbeli kiegészítés?

Rádai Dániel
Nincs.

Szili-Darók Ildikó
A határozati javaslat esetében, a korábban említett határidő módosulása szerint, további eltérő 
határidő pontja az alábbi: határidő a 4. pontban 2023. április 11. Miután én is előterjesztő 
vagyok, annyi kiegészítésem lenne, hogy ez a Helyi Esélyegyenlőségi Program nagyon sokáig 
készült, mint tudják a tisztelt Képviselő Hölgyek és Urak, és 2 darab ilyen jellegű program 
elfogadására teszünk ma javaslatot. Ez most a HEP, a Helyi Esélyegyenlőségi Program, amely 
a kormány rendeletében meghatározott szempontok alapján és csoportokra készült. Kérdezem 
a tisztelt Képviselő-testületet, hogy van-e kérdés az előterjesztéshez? Igen, kérdések 
következnek, és Vörös Tamásnak adom meg a szót.
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Vörös Tamás
Köszönöm szépen a szót. Az egyik kérdésem az lenne, hogy mi az oka annak, - egyébként 
nagyon helyesen, de nyilvánvalóan társadalmi és sajtó nyomásra -, hogy kikerültek az 
eredetileg az Önkormányzat honlapjára feltöltött anyagból az olyan kitételek, tehát, Önök 
alapvetően nagyon szeretnének elfogadtatni LMBTQ-val szembeni toleranciát, elfogadást, és 
ennek érdekében, és jön az idézet: „a kisebbségi társadalmi csoportok befogadásának egyik 
kulcseleme, hogy láthatóvá, más szóval a lakosság természetes részévé váljanak. A 
Józsefvárosi Önkormányzat részben konkrét intézkedésekkel, részben a mindennapi gyakorlat 
révén kíván az LMBTQ közösségnek az eddiginél több lehetőséget biztosítani a helyi 
nyilvánosságban való megjelenésre. Bocsánat, folytatnám.

Szili-Darók Ildikó
Igen, kérem.

Vörös Tamás
Szeretnénk kifejezni az örömünket, hogy ez a kitétel kikerül, de szeretném megkérdezni 
egyrészt az okát, és másrészről, hogy számíthatunk-e arra, hogy az ilyen és ehhez hasonló 
káros és nyilvánvalóan értelmetlen programok a továbbiakban megszüntetésre kerülnek, és 
nem fogják őket támogatni? Illetve, még szeretném azt is megkérdezni, hogy a korábbi 
szövegben szerepelt az, hogy jelenleg az iskolák működtetésébe nincs beleszólása az 
Önkormányzatoknak, és a jelenlegi törvényi szabályozás amúgy is rendkívül megnehezíti az 
ilyen irányú oktatói tevekénységet, - mármint az LMBTQ érzékenyítést -, de az új jogi 
kereteken belül meg kell találni annak a lehetőségét, hogy folytatni lehessen az ifjúság 
körében a fölvilágosító és érzékenyítő programokat. Az egyik része az, hogy hogy kerülhetett 
eredetileg is egy ilyen szövegrész, amely egyrészt alaptörvény-ellenes, másrészt 
törvényellenes az Önkormányzat honlapjára? Másik az, hogy megtalálták-e a felelősét annak, 
aki ilyen elképesztő mondatokat leír, és van-e retorzió az Önkormányzaton belül? Hiszen 
valaki megfogalmazta ezeket az elképesztő mondatokat, amivel gyerekeknek a szexuális 
nevelését kívánta valaki befolyásolni és mindenféle jogszabállyal szemben érzékenyíteni őket 
valami olyanra, amit senki nem kért, meg nulla társadalmi igény van rá. Következő kérdésem 
az lenne, ez már a mostani anyagban van benne, hogy egyik fő missziójuk az autonóm 
közösségek és szervezetek támogatása, és a program egyes részeiben felsorolnak olyan 
szervezeteket, mint magas presztízsű, nemzetközileg is elismert, Józsefvárosban is 
tevékenykedő civil szervezeteket. Ezek a civil szervezetek a következők: a Menedék 
Egyesület, ők ugye jelen pillanatban a migrációt támogatják, ahelyett, hogy helyben 
nyújtanának segítséget, ők azt szeretnék, hogy a magyar kormány megváltoztassa azt a 
politikáját, amely a társadalom kilencvenvalahány százalékának támogatottságát élvezi. 
Illetve fel vannak sorolva olyan szervezetek, mint a Budapest Pride, mint magas presztízsű 
szervezet, a Labrisz Egyesület, mint magas presztízsű szervezet, természetesen a Menhely 
Alapítvány, de gyakorlatilag el se kell olvasnunk egy előterjesztést, hogy a Menhely 
Alapítvány, vagy Iványi Gábor, vagy Győri bármelyik szervezete véletlenül ne szerepelne 
benne, tehát gyakorlatilag kár is lenne ez ellen fogadni egyszer. A Város Mindenkié 
Mozgalom, Utcajogász Egyesület, és ami szintén rendkívül elképesztő, az óriási károkat 
okozó, tüosztogató szervezet, aki ahelyett, hogy drogbetegeket gyógyítana, tűket osztogat 
nekik, a Kék Pont Alapítvány, tehát Önök ezeket tartják magas presztízsűnek? 
Megkérdezhetem ennek az okát, hogy őket találták meg egyedül a civil szervezeteknek, vagy 
milyen mérőszám alapján lettek ezek kiválasztva? Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. A következő kérdező Sátly Balázs, megadom a szót.
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Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Alpolgármester asszony. Nézze el nekem, hogy szövegszerűen nem tudom 
idézni az előterjesztésből azt, amire a kérdésem vonatkozik, bár a kollégám is arról beszélt, 
ami nincs benne. Azt szeretném megkérdezni Alpolgármester asszonytól, hogy mit gondol 
azokról a jelenségekről, hogy a fideszes médiában dolgozó orosz ügynökök élő adásban azon 
örömködnek, hogy Ugandában kivégzik a melegeket, és ezt követendő példának állítják be? 
Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Több kérdést nem látok. Akkor megkísérlek társelöterjesztöként 
válaszolni. Egyrészt, mint mondtam a bevezetőben, van a HEP, és van a JEP. Amit a 
képviselő úr látott és olvasott, az a JEP, Józsefvárosi Esélyegyenlőségi Program, amely egy 
politikai anyag, és nem képezi részét a HEP-nek. A HEP, az egy törvény által meghatározott 
keretek között működő iromány, ezt fogadjuk most el. Ennek 5 nagy főcsoportja van, mint 
olvashatták. Mi több pontban ezekkel a csoportokkal nem értünk egyet, például, szerintünk a 
mélyszegénység alá nem tartozik a romakérdés, sokkal szélesebb ennél a romakérdés, de 
megfelelünk a jogszabályoknak, ezért elfogadjuk a HEP-et, úgy, ahogy azt a törvény előírja, 
és majd egy másik alkalommal a JEP-et is szeretnénk elfogadni. Ezt olvasta képviselő úr és 
nagyon sokan, tehát ez most nem képezi részét ennek az előterjesztésnek. Bővebb anyag 
került ki, és ebből a bővebb anyagból szerkesztette meg az osztály a HEP-et. Tehát, ami 
kikerült a honlapra, társadalmi vitára, az azoknak a szervezeteknek az anyagát tartalmazta, 
szakértők által összeszerkesztve, akik részt vettek ebben. Mindenkinek, akinek jogában állt, 
hogy részt vegyen, meghirdettük nagyon széles körben, honlapon, mindenhol és befogadtunk 
minden szervezetet, aki szeretett volna segíteni a HEP, illetve a JEP elkészítésében. Ezeket 
összeszerkesztve olvashatták a honlapon. Nagyon sok kritikát és nagyon sok építő és nem 
építő kritikát kaptunk, ebből az anyagból készült el ez a HEP, ami nem tartalmaz mást, mint a 
jogszabályban előírt célcsoportokra vonatkozó terveinket. A második, a Menhely és az 
Oltalom, ez két különböző intézmény. Ezt kérem, hogy ne mossuk össze. Azokkal a civil 
szervezetekkel dolgozunk, akik szeretnének velünk dolgozni. Bármelyik civil szervezet eddig 
jelentkezett, hogy szeretne bárhol segíteni, vagy segítséget kér a működéséhez, azt 
igyekszünk 100%-osan kielégíteni a lehetőségeinkhez képest. Mindenkivel szóba állunk, ezek 
a szervezetek azok, akik jelentős munkát végeztek mind e program, mind a kerület ellátása 
érdekében. Egy pillanat, igen, Uganda. Nem vagyok ennyire Facebook olvasó, megmondom 
őszintén, és nem is szeretnék most a Facebookon megjelenő, néha igen szennyes cikkekre 
reagálni, nem dolgunk szerintem most, hogy a Facebookot kritizáljuk. Néhol nagyon károsnak 
érzem a szabad véleménynyilvánítást, néha meg azt gondolom, hogy nagyon jó, hogy 
szabadon véleményt nyilváníthatunk. Kérdések? Kérdéseket már lezártuk, nem, akkor Vörös 
Tamás kérdez.

Vörös Tamás
Köszönöm, megmondom őszintén, nem nagyon értettem azt, hogy ha a törvény előírja a HEP- 
et, aztán folteszik a JEP-et, tehát helyit és a józsefvárosit, és akkor azt mondják, hogy ez két 
különböző anyag lesz... akkor mi szükség van az egyikre, és mi szükség van a másikra? De a 
legfontosabb kérdés mégiscsak az, hogy akkor Önök a JEP-ben foglaltakat továbbra is 
fenntartják? Tehát ezt a szöveget, hogy Önök az iskolákba és óvodákba szeretnének LMBTQ 
eseményeket szervezni, és kívánatosnak tartják ebben a körben ezt a propagandát folytatni, 
ezt továbbra is fenntartják? Ebben szeretnék kérni akkor egy világos állásfoglalást. 
Köszönöm.

Szilí-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Van még egy kérdés, aztán válaszolok. Sátly Balázs.
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Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Alpolgármester asszony említette, hogy rendkívül széleskörű volt mind a 
HEP, mind a JEP társadalmi egyeztetése. Nekem az lenne a kérdésem, hogy a Fidesz vagy a 
Fidesz által baráti viszonyban lévő civil szervezetek ebben vettek részt, mert lehet, hogy az ő 
értékes javaslatuk is bekerült ebbe az anyagba? Köszönöm.

Sziii-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Több kérdést nem látok, akkor válaszolok. Egyrészt, hogy tisztába tegyük 
ezt a kérdést. A JEP egy nagyobb halmaz, és ezen belül a HEP egy kisebb halmaz. Tehát a 
JEP sokkal több célcsoportot fog taglalni, mint a HEP, illetve bizonyos célcsoportokat a 
helyén kezelünk, kulturális sajátosságainak a figyelembevételével is, és nem tesszük be 
egyértelműen a mélyszegénység alá. Tehát ez a válaszom, hogy a JEP továbbra is még 
társadalmi vitán van, és ha jól tudom, ma reggel került ki a legfrissebb változata, amelyben 
tisztába tettük ezt a nyelvtanilag valóban esetleg félreérthető mondatot. Nem kívánunk sem 
óvodásoknak, sem iskolásoknak semmiféle szexuális felvilágosítást, nemi identitás-nevelést 
folytatni. Viszont az iskolában dolgozó szakemberek és a nevelésben dolgozó szakemberek 
számára szeretnénk tájékoztatókat és különböző olyan előadásokat szervezni, ahol mélyebben 
megismerhetik a másságot, esetleg a hozzáállásuk egységes legyen a kerületben, és ne egy 
olyan vélemény jelenjen meg, ami valakinek a véleménye, hanem mindenki tudja a hátteret, 
mindenki tudja azokat a pszichológiai, pszichiátriai és más egyéb vonatkozásait a 
nevelésének, az ő működésének, ami elképzelhető az ilyen ügyekben. Tehát se óvodás, se 
bölcsődés, se iskolás gyermek számára nem szeretnénk nemi felvilágosítást tartani, ez a 
biológia óráknak a kérdésre 7. osztályban. Köszönöm.
Nem látok több kérdést. Nem vizsgáltuk, hogy melyik civil szervezet fideszes, és melyik 
MSZP-s, vagy DK-s. Minden civil szervezetet, szerintem a civil szervezetekben dolgoznak 
mindenféle pártok, vagy mindenféle szavazó polgárok. Azt tudom, hogy aki jött a civil 
fórumra, akijött segíteni, mindenkit elfogadtunk. Egyházak részéről is történtek javaslatok, 
amiket beépítettünk az anyagba. Akkor lezárnám a kérdéseket. Megkérdezem a 
képviselőcsoportok vezetőit, hogy a napirendi ponthoz kívánnak-e hozzászólni? Hú, 
mindenki. Igen, Sátly Balázs.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Alpolgármester asszony. Már a kérdésekből is jól látszik, hogy a 
fideszes kollégákat mennyire érdekli a józsefvárosi esélyegyenlőségi helyzet, merthogy egy 
szó nem hangzott el arról, hogy Józsefvárosban milyen valós problémák vannak, amire a 
HEP, illetve a készülő bővebb Esélyegyenlőségi Program választ ad, azért van teendő bőven 
ebben a kerületben. Képviselőtársamnak nyilván van egy ilyen fixációja az LMBTQ ügyek 
kapcsán, én kizárólag szinte csak a fideszes politikusoktól, meg a fideszes médiában hallok 
ezekről a témákról. Én nem tudom, miért vannak ennyire rápörögve, lehet, hogy ez 
összefüggésben van azzal, hogy picit rossz a lelkiismeretük. Én azt szeretném elmondani még 
ebben a hozzászólásban, hogy köszönöm Alpolgármester asszonynak, hogy összefogta ezt a 
munkát, nagyon hosszú ideje készül ez az anyag, és tényleg Józsefváros valós problémáira 
reagál. A fideszes barátainkkal meg megbeszéljük majd ezt, hogy ők mit gondolnak a 
gyerekekről, meg a gyerekek védelméről. A mai napig nem tisztázták azt, hogy milyen 
viszonyuk van azokhoz az ismert pedofil szereplőkhöz, akik az elmúlt ciklusban a 
Józsefvárosi Önkormányzattal együttműködést kötöttek, vagy egyenesen ki is tüntették őket. 
Vártuk a bocsánatkérésüket, ez a mai napig nem történt meg, a lelkiismeretükkel Önöknek 
kell majd elszámolni. Köszönöm szépen.
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Szili-Darók Ildikó
Vörös Tamás következik.

Vörös Tamás
Igen, köszönöm szépen. Sátly Balázs karrierútja, ugye az LMP-töl a Momentumig, most már 
ilyen DK-s húrokat penget, inkább Önnek kellene a lelkiismeretével elszámolnia, amikor 
ekkora baromságokat állít, miközben az Önök támogatóiról sorban derülnek ki a 
botrányosabbnál botrányosabb ügyek. Egyébként megpróbálhatja, meg elmondhatja 20-szor, 
nagyjából lehetett látni a médiatérben, hogy még az Önökhöz baráti sajtó is komolytalannak 
tartotta ezeket a felvetéseket. Egyébként, ha már sajtó, említette, hogy Ön nem olvassa ezeket, 
csak a fideszes médiában. Hát igen, azokban a médiumokban, ahol mondjuk nem napi téma a 
forint-dollár árfolyamnak az alakulása, azoknál valóban megjelenhetnek ezek a hírek. 
Azoknál a sajtótermékeknél, amikre Ön is utal, ezek nyilván le vannak tiltva, hiszen 
kellemetlen az Önök számára. Mindannyian tudjuk, hogy a magyar társadalom többsége 
támogatja a kormány gyermekvédelmi intézkedéseit, és azzal szimpatizál. Ezzel 
párhuzamosan, nyilván Önök egy olyan harcot folytatnak, amelyet csak külföldi 
megrendelésre tudnak, vagy abban a keretrendszerben lehet értelmezni, hiszen a magyar 
társadalomban erre igény nem mutatkozik. Az LMBTQ, I, ZS, Z, nem tudom milyen 
szervezeteknek a támogatottsága és társadalmi beágyazottsága a nullához konvergál. Ezek 
nem létező szervezetek, ezek csak külföldi pénzekből működő szervezetek, amelyekre a 
magyar társadalom nem tart igényt, legalábbis abban a mértékben, amennyire túl vannak 
reprezentálva az Önök politikai agendájában, semmiféleképpen nincsen rájuk szükség. Tehát 
ez egy politikailag is kontraproduktiv dolog, és azért én azt gondolom, hogy Önök is 
alapvetően érdekeltek lennének abban főszabály szerint, hogy a magyar társadalom 
szimpátiáját elnyerjék. Nem tudok másra gondolni, mint arra, hogy az Önök politikai 
közössége egy külföldi megrendelést hajt végre akkor, amikor ezeket a szervezeteket előtérbe 
helyezi. Már csak azért is komolytalan volt Alpolgármester asszony érve, amikor elmondta, 
hogy minden olyan szervezetet támogattak, aki jelentkezett, ez nagyon érdekes, nem tudom, 
hogy a Budapest Pride például Józsefvárosban milyen hasznos tevékenységet fejtett ki, 
tekintettel arra, hogy szerintem semmilyet. Az egy dolog, hogy általában nem fejt ki 
semmilyen hasznos tevékenységet, Józsefvárosban ennek a szervezetnek a nevét csak onnan 
ismertük, hogy szerencsére az Andrássy út nem tartozik Józsefvároshoz. Ez az egyetlen egy 
reláció, amivel mondjuk eszünkbe juthatott. Ezenkívül van a Labrisz Egyesület, szintén 
Józsefvárosban, 13 éve vagyok képviselő, és 17 éve vagyok most már az Önkormányzatnál, 
én még nem találkoztam választóval, aki azzal keresett volna meg, hogy ebben a kérdésben 
ideje lenne előrelépni, ezek nem létező ügyek, csak Önök propagálják, nyilván megrendelésre 
és nulla társadalmi támogatottsággal, még akkor is, hogyha a jogszabályoknak ellentmond. Itt 
van a Kék Pont Alapítvány, a tevékenysége olyan károkat okozott Józsefvárosban, hogy 
annak a felszámolása rendkívül sok pénzbe és rendkívül sok időbe került. Olyannyira, hogy az 
Önök kampányában, meg utána is, a polgármester megpróbálta ezt a kérdést is eltolni 
magától, hogy hát nem akar most már ilyet csinálni, mert olyan rossz lett a megítélése. Azért 
lett rossz a megítélése ennek a szervezetek, mert nem volt hasznos, amit csinált. Haszontalan 
tevékenységet végzett itt Józsefvárosban, károkat okozott, Önök meg most vissza akarják ezt 
hozni. Önök ezt megtehetik, meg megszavazhatják, csak szeretném jelezni, ezek mind 
értékválasztások. Nem lehet egyszerre azt mondani, hogy Önöknek fontosak a józsefvárosi 
emberek, miközben helyettük, az ő érdekeik helyett olyan szervezeteket támogatnak, 
amelyeknek se józsefvárosi beágyazottsága nincs, vagy hogyha van, akkor kifejezetten káros. 
Az a lényeg, Alpolgármester asszony, hogy Önök ezek szerint továbbra sem tesznek le arról, 
hogy ezekben a kérdésekben homoszexuális propagandát folytassanak nevelési 
intézményekben. Ön megerősítette a félelmeinket, és most szeretném leszögezni, hogy a 
Fidesz-KDNP mind helyben, mind országosan, mindent meg fog tenni annak érdekében, hogy
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mind a magyar, mind a Magyarországon élő, mind a Józsefvárosban élő gyerekeket megvédje 
attól a káros és ostoba propagandától, amelyet Önök támogatnak, és amelyet Önök nyíltan a 
politikai zászlajukra tűztek. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen, majd együtt válaszolok a felvetésekre. Szilágyi Demeter következik.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen a szót. Annyival egészíteném csak ki az előttem szóló Vörös Tamás 
képviselőtársamat, akivel maximálisan egyetértek, hogy éppen Önök azok, akik megcsúfolják 
az esélyegyenlőségi kérdéseket. Pontosan látjuk azt, hogy mit csinálnak. Nemcsak itt, hanem 
egyébként Nyugat-Európában az Önök elvtársai, elvbarátai, hogyan épülnek be, egyébként 
ilyen nagyon fontos kérdéseken keresztül azokba és viszik be ezekbe az ügyekbe azokat, az 
egyébként nem helyénvaló, és nem megfelelő ügyeket, és próbálják összecsomagolni azért, 
hogy úgy tűnjön, mintha valami jó dolgot csinálnának, és próbálják elérni azt, hogy a 
gyermekeinket olyan veszélyeknek tegyék ki, ami ellen mi határozottan kiállunk, hogy emiatt 
Önök azok, akik megcsúfolják ezt az egész kérdéskört. Szégyelljék magukat amiatt, hogy nem 
képesek egyébként, hogyha valóban ez lenne a politikai identitásuk, ez a politikai 
szerepvállalásuk, akkor hozzanak egy külön programot arra, hogy mit gondolnak Önök az 
LMBTQ érzékenyítésről, mit gondolnak Önök, hogy hogyan kell a gyerekeknek ezt az Önök 
által elképzelt buborékot, valóságot átadni, de ne csomagolják bele egy esélyegyenlőségi 
kérdésbe, mert ez így a legsötétebb dolgokat idézi. És azt kell mondjam Önöknek, hogy 
emiatt egészen elképesztő, hogy Önök itt a kiszolgálói egy olyan hálózatnak, amit látunk, 
pontosan látunk, és ne higgyék, hogy nem látjuk, mind elvi szinten, mind finanszírozási 
szinten, pontosan látjuk azt a hálózatot, ami működteti ezeket az elveket, és aminek eltökélt 
célja az, hogy ezeket a társadalmakat, amiben mi is élünk, alapjaiban tegye tönkre, és ebben 
mi nem fogunk részt venni semmilyen szinten. És nem fogjuk hagyni azt, hogy Önökön 
keresztül a gyermekeinkhez bármilyen módon eljussanak ezek az elvek.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Sátly Balázs következik.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Alpolgármester asszony. Csak szeretném emlékeztetni Vörös Tamás 
képviselő urat, hogy amikor fogalmaz, akkor tegye óvatosan, mert a Főispán úr már megjárta 
a bíróságon azt a történetet, amikor azzal gyalázta a józsefvárosi óvónőket, hogy ők milyen 
propagandákat folytatnak a józsefvárosi óvodáinkban. Ugye nyilvánvalóan ez nem volt igaz, 
és az sem volt igaz, meg az sem igaz, amit most Önök itt állítanak.

Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor következik.

Veres Gábor
Köszönöm a szót. Én egy egészen picit más oldalát világítanám meg ennek a kérdésnek, 
egymás gyalázásán túl. Ugye az meglehetősen merész állítás, hogy minket itt külföldi 
ügynökök fizetnek azért, hogy LMBTQ propagandát terjesszünk. Mondjuk erre reagálni is 
olyan nevetséges lenne, mint amilyen az állítás maga volt. Az én részemről, igen, ebben azért 
van egy értékválasztás, tényleg. Eltekintve a konkrét tevékenységtől, vagy attól, amit az 
előterjesztés tartalmaz, egyszerűen csak az emberi tolerancia, a más emberek elfogadása, az 
Önök szerint normálistól eltérő, de azért a társadalomban jelentős számban jelenlévő meleg 
honfitársainkkal való együttérzés vagy inkább, hogy is mondjam, elfogadása annak, hogy ők 
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Önök szerint, vagy Önökhöz képest mások, szerintem ez az az értékválasztás, ami minket 
megkülönböztet. Önök ezeket az embereket másodrangú polgároknak tekintik, Önök ezeket 
az embereket beteg embereknek tekintik, a legkülönbözőbb módon illetik őket, a 
legkülönbözőbb és legdurvább jelzőkkel, és mindenki, aki az ő érdekükben meg mer szólalni, 
az sorosista ügynök, aki rátör a magyar gyerekekre, akikre már kicsi korban rá akaguk 
erőszakolni a nemváltoztató műtéteket, meg nem tudom milyen hülyeségeket szoktak 
mondani. Egyszóval én inkább csak azt mondanám, hogy egy normális ember, aki magát 
annak vallja, az szerintem legyen toleráns más emberekkel szemben. Azt, hogy ezt milyen 
korban kell elkezdeni és hogyan, ezekről a kérdésekről lehet sokat vitatkozni, azzal egyet is 
értek, hogy legyen is ilyen vita. Azzal is egyetértek, hogy igazából sokszor én is egy ilyen 
mübalhénak tartom ezt a történetet, mert azt gondolom, hogy lehet, hogy többet használnánk 
ezeknek az embereknek, ha nem beszélnénk róluk ennyit. De más oldalról azért el kell 
mondanom, hogy túl ezen a politikai acsarkodáson, ha most itt állna Önök előtt Szájer József, 
neki is biztos ezt mondanák, hogy miért kellett ezt titkolni, Józsi, 25 évig? Lehet, hogy jobb 
lenne, vagy jobban érezte volna ő is magát, hogyha ez a társadalom olyan nyitott, hogy ő 
felvállalhatta volna anélkül, hogy attól fél, hogy bántani fogják az ő más identitását vagy 
melegségét. Egy szó, mint száz, azt szeretném csak mondani, és nem kinyitva ezzel egy újabb 
vitát, hogy szerintem legyenek toleránsak és akkor induljunk ki ebből.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm, mielőtt megadnám a szót, fölhívom a tisztelt Képviselő Urak és Hölgyek 
figyelmét, hogy az LMBTQ közösségek nem tartoznak a jelenlegi napirendi pontunkhoz, nem 
tartalmazza a HEP ezt a célcsoportot. Megadom a szót Dr. Ferencz Orsolya képviselő 
asszonynak.

Dr. Ferencz Orsolya
Köszönöm szépen. Én majd, ha marad időm, röviden reagálok Veres képviselőtársam szavaira 
is, de egy másik ponthoz szerettem volna hozzászólni, a Kék Pont Alapítványhoz. Az a 
helyzet, hogy mi nagyon-nagyon komolyan különbséget tettünk a valódi kezelésbe vonás, 
valódi ellátásba vonás, és a palliativ, látszatmegoldások között. A tüosztogatást mindig is 
deklaráltan, főleg a dizájnerdrogok megjelenésekor, amikor már a hatásmechanizmust sem 
tudják előre felmérni, és az igényelt tűk száma sem annyi, mint annak idején a heroin 
korszakban, ha szabad így mondani, ez egy teljes tévútnak bizonyult. A szakmai vitákban is 
ez az álláspont jelentkezett elsődlegesen. De idéznék a Kék Pont 2011-es jelentéséből, amit 
leadott annak idején. „Ezzel kapcsolatban érdemes megjegyezni, hogy egy, a használt 
eszközök cserélését üzleti logikával megközelítő kliens, óriási forgalmat produkált az év 
utolsó hónapjaiban. Olyan mennyiségű használt eszközt tudott begyűjteni, amely 
gyakorlatilag a budapesti tűcserék közös problémájává vált.” Ekkor volt az, hogy 19.000 tűt 
vitt el megközelítőleg egy ember. „Számunkra azért figyelemreméltó az eset, mert azt jelzi, 
hogy sokkal nagyobb igény van a steril eszközökre.” Na, most, ez önmagában az állatorvosi 
lova mindannak, amit a Kék Pont müveit, ez a Kék Pont saját jelentése. Ezzel az egyesülettel 
újabb és újabb viszonyt létesíteni a Józsefvárosban jelenlévő drogproblémák kapcsán, 
önmagában a szakmaiatlanság netovábbja. Egy rendkívül vitatott tevékenységről beszélünk, 
amiben azt gondolom, hogy a Kék Pontot egy magas presztízsű, szakmai grémiumnak 
beállítani minimum szakmaiatlan és tévedés, és nem értünk vele egyet, és továbbra sem 
fogjuk támogatni, ahogy eddig sem tettük. Az LMBTQ-hoz röviden szeretnék valamit 
hozzátenni, bár Alpolgármester asszony szavaival egyetértek, nem témája jelenleg ennek a 
történetnek. Senki ne keveije össze azt, hogy toleráns-e a magyar társadalom az ilyen életvitel 
iránt, eddig is az volt. Bejegyzett élettársi viszonyuk lehet, és mindenkinek a saját 
magánéletének a része az, hogy hogyan éli meg ezeket a kérdéseket. Az azonban egy másik 
kérdés, hogy kik és milyen módon folytathatnak felvilágosító tevékenységet az iskolákban, és
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a törvény erre vonatkozik, és a törvényt nem illik kijátszani egy önkormányzati anyagban 
sem, sőt olyan szándékot megjeleníteni, mint hogyha erre igény lenne, hogy ezt kijátsszák. 
Nem arról van szó, hogy ne kellene felvilágosítani a gyerekeket, de a felvilágosító 
tevékenység és annak az akkreditációja egy dolog, és egy másik dolog, hogy beengedünk-e az 
iskolákba mindenféle nagyon keményen vitatott, esetleg teljesen szakmaiatlan hátterű 
egyesületet vagy képviseletet, akik aztán olyan irányokba viszik el ezt a történetet, amit Önök 
tagadhatnak, de attól még a világsajtó tele van vele, hogy mi zajlik jelenleg a világ nyugati 
felén, ha úgy tetszik. És mi nem fogunk idáig eljutni, mert a magyar jobboldal ezt nem fogja 
engedni és erre a magyar állampolgárok fel is kérték a kormányoldalt.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Vörös Tamás következik.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Én Veres képviselő úrnak szeretném figyelmébe ajánlani, hogy ma 
Magyarországon a homoszexuálisok együttélésére pontosan ugyanazok a szabályok 
vonatkoznak, amelyeket az Önök kormányzata annak idején, azt hiszem 2008-ban, elfogadott. 
Azóta semmi változás nincsen. Hogyha ezzel van valami problémája, akkor lehet, hogy 
elkésett vele, mert akkor kellett volna jelezni, vagy most kellett volna jelezni, hogy ott valami 
szörnyű dolgot követett el az akkori MSZP-SZDSZ-es többség Gyurcsány Ferenccel az élén. 
Sok ilyet elkövetett, de biztos, hogy ez volt a legeklatánsabb példája. Szeretném arra is 
felhívni a figyelmét, amire Ferencz képviselő asszony már utalt, hogy lehet itt bagatellizálni 
ezt a kérdést, hogy ezek riogatják az embereket, de például annak a pártszövetségnek a tagjai, 
amelynek a Szocialista Párt is tagja, és még sokan, a Momentum, DK stb. Ott, ahol ezeknek a 
pártszövetségek, sokszor még a néppárti kormányok esetén is, kormányzati pozícióba 
kerülnek, nem az Egyesült Államok egyes államaiban, hanem az Európai Unió tagállamaiban 
tervezik, vagy már be is vezették azokat az intézkedéseket, amiket Ön egy ilyen képzelt 
dolognak tart. Van olyan ma, van olyan uniós, illetve európai állam, ahol lehet gyerekek 
átmütését engedélyezni. Ne haragudjon, ez egy skandallum, ez a legrosszabb barbarizmus 
időszaka, és ezt hozza vissza a baloldal. Egyébként, hogyha valódi társadalmi igény, hogy ha 
tényleg ilyen hatalmas társadalmi igény lenne erre, akkor ez, mivel demokratikus 
társadalmakról beszélünk, akkor az önmagában organikusan megjelent volna, és nem kellene 
világszerte 100 milliárd dollárokat elkölteni a kultúrától kezdve a politikai propagandán át 
arra, hogy ezt napirenden tartsák. Azért kell ennyi pénzt beleölni, mert nincsen rá igény és 
mesterségesen kell megteremteni azt a látszatot, ideológiai okokból, bocsánat, nyilvánvalóan, 
mert azt gondolják egyesek, és ez a baloldalra jellemző, hogy a világ folyását egy íróasztal 
mögül szabályozni lehet. Ez egy történelmi tévedése a baloldalnak világszerte. A perrel 
fenyegetés, Képviselő úr, én tudom, hogy az Önök nagy támogatója B Zsolt elmondta, hogy 
ne meijen senki fellépni ellene, mert az Önök kedvenc barátai a TASZ, a Pedagógusok 
Szakszervezete és a Pedagógusok Demokratikus Szervezete majd megvédi öt ezektől a 
támadásoktól, de kérem, Ön ne kövesse ezt a példát, még akkor se, hogyha lelkes támogatója 
az Önök politikai mozgalmának. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Jelezném, hogy egy képviselő-testületi ülésen ülünk. Könczöl Dávid.

Könczöl Dávid
Köszönöm szépen, Alpolgármester asszony. Ferencz képviselő asszonyra szeretnék reagálni. 
Szerintem egyértelmű, és ebben egyetértés van, hogy amióta a dizájnerdrogok bejöttek 
Magyarországra és ilyen szinten elteijedtek, azóta a tűhasználat visszaszorult országosan 
alapvetően. Egy dolgot, amit már többször is beszéltünk itt testületi ülésen, meg régebben 
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bizottságon is, hogy van tűcsere a kerületben, éppen egy egyházi szervezet csinálja, amióta 
nincsen Kék Pont. Hasznos tud lenni, hogyha olyan keretek között működik, ami szabályozva 
van, ebben is egyetértünk. De ha már ebbe a témába belementünk, nagyon jó lenne végre egy 
országos, új drogstratégiát látni, amihez tudnak igazodni a kerületek, és el tudunk kezdeni 
végre újra olyan irányban dolgozni, ami nemcsak Józsefvárosnak, hanem az országnak is 
hasznos tud lenni. Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Veres Gábornak utolsó hozzászólása, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm. Nem akarom túlzásba vinni, kettőből az egyiket már előttem. Igen, Tamás, amit 
mond, Képviselő úr, azzal az a baj, hogy semmi értelme nincsen. De vajon miért csinálnák 
ezt, miért kellene mesterségesen fenntartani ezt a témát? Mi érdeke van, politikai vagy 
bármilyen okokból bárkinek, hogy ez téma legyen? Egész egyszerűen nem értem, hogy miért 
kéne az LMBTQ kérdést napirenden tartani direkt? De lehet, csak az én naivitásom. Én csak 
egyet tudok, hogy én csak annyit szeretnék, hogy ebben az országban minden emberrel 
szemben minden másik ember toleráns legyen, semmi mást nem szeretnék. Ahhoz, hogy 
ehhez milyen út vezet, azt én nem tudom, meg nem is akarom eldönteni, mert nem az én 
dolgom, Önök vannak kormányon. De hogyha azt megmondják nekem, hogy ez hogy fog 
bekövetkezni, akkor van valami, ami alternatívaként kínálva van ahelyett, mint amit mások 
mondanak Soros ügynökként. Tehát nekem csak egy kérésem van, hogy ha azt mondják, hogy 
ez egy általunk generált, az általunkat úgy kell érteni, hogy akár biztos mi is már ilyen 
ügynökök vagyunk, de hogy ez ilyen szándékosan fenntartott kérdés, akkor, ha van ilyen 
kérdés egyáltalán, vagy ha nincs is, akkor egy válasz csak van rá, hogy Önök szerint hogy 
kellene megoldani ezt a tolerancia kérdést az országban, mert láthatóan azért ez még nem 
érvényesül eléggé, mint amennyire szeretnénk. És még egy válasz a képviselő úrnak, hogy a 
2008-ban elfogadott családjogi törvények, nem tudom melyikre gondol, hogy melyik 
törvények vannak életben, mert a melegek életével kapcsolatban külön törvénye 
Magyarországnak nincsen, remélem is, hogy nincs, meg hogy remélhetőleg nem is lesz, 
maximum a családjogi történetben lehetett szabályozni, de a bejegyzett élettársi viszonnyal 
kapcsolatban pedig, még a Terry Black ügy óta tudjuk, hogy ez milyen történeteket indított el, 
én nem gondolom, hogy bármi más szabályozná ma Magyarországon a melegek életét. Nem 
is kell, hogy szabályozza, a meleg honfitársaink ugyanolyan emberek, mint én vagy te, vagy 
bármelyikünk, vagy mi, nem kívánom őket megkülönböztetni semmilyen módon, és aki ezt 
teszi, azzal egy asztalnál se akarok ülni.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Sátly Balázs következik.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Még az hangzott el Vörös Tamás képviselőtársamtól, hogy semmiféle 
szabályozási változás nincsen az LMBTQ közösség életében, a bejegyzett élettársi kapcsolatra 
valószínűleg, így is van, ami viszont megváltozott, az az, hogy az Önök propagandagépezete, 
meg az Önök politikusai, meg az Önök összes megszólalója leplezetlenül kelti a gyűlöletet ez 
ellen a közösség ellen, és ez egy érdemi változás, és ez az Önök szégyene. Én nem tudom, 
hogy mit titkolnak, vagy hányán jártak még Genkben partin, Brüsszelben, biztos még kiderül 
egy-két ilyen történet, de hogy ezt miért csinálják Önök, azt nem tudom, merthogy valóság 
alapja ennek nincsen. Józsefvárosban az átmütött gyerekek száma nulla, ebben az 
előterjesztésben szereplő LMBTQ propagandáról szereplő mondatok száma nulla. Miről 
beszélnek Önök? Végeztem egy kis helyszíni kutatást, megkérdeztem a kisfiámat tegnap, mert
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gondoltam, hogy ez most itt téma lesz, hogy az óvodában vannak-e ilyen történetek vagy mit 
mesélnek nekik az óvónők? Azt mondta a kisfiam, egy dolgot tanultak, hogy a fiúknak 
kukijuk van, a lányoknak meg puncijuk, és szerintem ez egy ilyen Alaptörvény kompatibilis 
állítás, ez történik az óvodában, ez is fog a jövőben is történni Józsefvárosban. Köszönöm 
szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen a nemi felvilágosítást. Camara-Bereczki Ferencnek ügyrendi hozzászólása 
van. -

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót. Azt szeretném kérdezni a tisztelt Képviselőtársaimtól, hogy miért 
hagyták figyelmen kívül a levezető elnök mondandóját, amikor azt mondta, hogy tartsák 
magukat a tárgyhoz? Tehát most már azóta, hogy ez elhangzott, 20 perce beszélgetnek tök 
más dolgokról. Hiába mutogatnak egyébként folyamatosan egymásra, szerintem nem fogjuk 
egymást meggyőzni kb. semmiről sem, viszont jó lenne haladni, és azzal foglalkozni, ami a 
tárgyban van. Ugyanúgy leírják egyébként, amit akarnak a Hír8-ban, meg itt, ott, amott, 
teljesen fölösleges, senkit nem érdekel, inkább haladjunk és foglalkozzunk azzal, ami 
valójában a dolgunk.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Még 2 hozzászólást látok, és mind a 2 utolsó hozzászólás. Szilágyi Demeter.

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen a szót. Van az a mondás, hogy aki fizet, az rendeli a zenét. Önök 
egyértelműen azt a zenét játsszák, amit az Önök finanszírozói kémek, ez teljesen egyértelmű. 
Most ha Önök nem tudják, hogy egyébként ez a zene miről szól, meg mi ennek a célja, az az 
Önök problémája, de akkor segítek Önöknek egy picit. Az, hogy akik egyébként Önöket 
finanszírozzák, azok maximálisan érdekeltek abban, hogy nemcsak Magyarországon, de 
egyébként mindenhol, laza kapcsolatok legyenek a társadalom szövetén belül, nyitott 
társadalom legyen, és ne legyenek értékek, ne legyenek gyökerek, ne legyenek 
nemzetállamok, ne legyenek családok, alapvető gazdasági és politikai érdeke ezeknek a 
globális közösségnek, akik egyébként Önöket finanszírozzák. Nem titkolt módon, hanem 
teljesen nyílt módon finanszírozzák Önöket, mint ezt pontosan tudjuk. Hogyha Önök ezeket 
az összefüggéseket nem látják, nem értik, akkor egyébként még nagyobb a probléma, mert 
úgy szolgálnak ki, úgy zenélnek a fizető vendégnek, hogy azt sem tudják, hogy pontosan mit 
csinálnak, és ez szörnyű. De arról én biztosíthatom Önöket, hogy ameddig mi itt vagyunk, 
ameddig én itt vagyok, nekem 3 gyermekem van, és biztos, hogy nem fogom azt hagyni, hogy 
bármilyen formában, még csak a csírájában is elkezdjék azt a mutatványt, amit Önöktől 
megrendeltek. Nem fogom hagyni.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Dr. Ferencz Orsolya, utolsó hozzászólás.

Dr. Ferencz Orsolya
Köszönöm. Nem tudom, hogy Camara-Bereczki Ferenc megengedi-e, de megpróbálnék azért 
reflektálni az előttem elhangzottakra. Köszönöm szépen a lehetőséget, mert nem tudom, hogy 
ki vezeti az ülést, csak azért kérdezem. Az a lényeg, hogy a Kék Pont, egyetértve teljesen 
Könczöl kollégámmal abban, hogy ez egy nagyon összetett és komplex kérdés, és ezt 
segítőleg is sokféleképpen lehet megközelíteni, ezt mi eddig sem vitattuk. Én konkrétan arról 
beszéltem, hogy a Kék Pont milyen károkat okozott ebben a kerületben, az vitathatatlan, és 
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ezt Ön is tudja, hogy 100.000 fölötti tüszám hevert az úton és így tovább. Ezek azok az ügyek, 
amiket nem szabad visszahozni. Nekem nem az a problémám, hogy a drogellátás 
kérdéskörével kapcsolatban ez a történet tartalmaz elemeket, hanem hogy úgy van feltüntetve, 
és az anyagban, ami előttünk van, is úgy van feltüntetve, hogy a drogbeteg-ellátásban fontos 
eredményeket felmutató Kék Pont, és ezt mi vitatjuk. Tehát azt szeretném jelezni, hogy 
egyetértve azzal, hogy az országos drogstratégiának egyébként folyamatosan, a világban is 
változó helyzetnek megfelelően adaptálódnia kell, nyilván ez nem a Józsefvárosi 
Önkormányzat hatásköre, de értjük, hogy ez egy jogos igény. Továbbra is ellene fogunk tenni 
annak, minden módon, ami eszköztárunkban van, hogy újra a tüosztogatást, nem a tűcseréről 
beszélek, hanem arról a tüosztogatásról, amivé ez fajult, ezt még egyszer ebbe a kerületbe 
visszahozni nem fogjuk hagyni. Veres képviselő úrnak nagyon röviden jelezném, hogy ha a 
marxizmus történetében hiányosságai vannak, mi készséggel állunk rendelkezésére, hogy az 
ülés után egy kicsit elhelyezzük az eszmetörténeti fejlődésnek az ismeretanyagát számára 
világosabban, hogy miért ragaszkodnak a mai marxisták ahhoz, hogy ilyen álproblémákat 
felszínen tartsanak, ennek nagyon jól levezethető oka van. Sátly képviselő úrnak meg 
jelezném, hogy a bíróság azért eléggé oda-vissza mindenkinek nyitva van, úgyhogy 
óvatosabban használjon olyan szavakat velünk szemben, amiket megtett a hozzászólásában, 
beleértve azt, hogy hangulatkeltéssel vádol minket, majd valami minősíthetetlen módon, 
mindenféle gang bang parti és egyéb szövegeket képes belemondani a hozzászólásába. Tehát 
mindaz, amivel másokat vádolnak, azt Önök követik el, dehát ezt Önöktől megszoktuk. Mi 
másra számítanánk? Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm, és utolsó hozzászólása Vörös Tamásnak.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen a szót. Igen, szerintem is jobban jártunk volna, hogyha Sátly képviselő úr 
valamilyen alumínium kordont emelget valamelyik építkezésen, minthogy ezeket a 
gondolatokat megosztotta velünk. Egyébiránt, Veres képviselő úrnak, bár nem hiszem, hogy 
feladatunk megfejteni itt az évszázados ideológiai kérdéseket, de azért azt gondolom, hogy 
nagyon sok olyan politikai ideológia volt, amire így utólag nem sok racionalitást tudunk 
mondani. Mi értelme volt egy csomó olyan rendszernek, beleértve a kommunizmust, vagy a 
nemzeti szocializmust, ezeket a progresszív eszméket, ahogy a korban nevezték őket? Mi 
értelmük volt? Semmi. De mégis voltak emberek, akik azt gondolták, hogy ez a megoldás az 
emberiség jövőjére, aztán borzasztó tragédia lett a vége. Tehát nem kell mindig racionalitást 
keresni az ideológiák mögött. Én azt gondolom, hogy a konzervativizmus az, ami pontosan a 
tapasztalatokra épül, és nem egy ilyen társadalom konstruktőrködés. De a lényeg igazából az, 
hogy nem tudom, hogy Önök hallgatták-e az ülés eddigi részét, főleg Sátly képviselő úr, mert 
Alpolgármester asszony maga mondta el, hogy arra készülnek, hogy bevigyék az 
érzékenyítést az oktatási intézményekbe. Az, hogy az Ön gyermeke óvodai keretek között ezt 
az egyébként értelmezhető választ kapta, az annak köszönhető, hogy egy teljesen normális 
országban élünk, ahol van egy keresztény, konzervatív kormány, aki megtiltja azt, hogy 
például az Ön gyerekének olyan előadásokat kelljen végignéznie, amit az Önök által 
ajnározott, nyugat-európai országokban kéne. Másrészt pedig köszönet az óvónőknek, akik 
nyilván szaktudásukkal megpróbálják ezt az őrületet, amit Önök rájuk akarnak kényszeríteni, 
valamilyen módon elzárni a gyerekektől. Én azt hiszem, az, hogy nincsen benne LMBTQ 
érzékenyítés, az előbb soroltuk fel, hogy a Labrisz Egyesület, meg a Budapest Pride benne 
van az anyagban. Miről beszél? Ön nem olvasta ezek szerint ezt az anyagot. Ha Önök azt 
akaiják, Önök azt szeretnék, hogy valóban arról szóljon ez az anyag, mint aminek eredetileg a 
törvényhozó kérte, akkor ezeket a semmirekellő, teljesen haszontalan mondatokat és sorosista 
szervezeteket hagyták volna ki belőle. De direkt beletették, hiszen a megrendelő igényei Önök 
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számára az első. Nem a józsefvárosi emberek kérik ezt Önöktől, hanem azok a szervezetek, 
akik Önöket fizetik, az Önök médiumait fizetik, és az Önök szervezeteit fizetik, azok kérték 
Önöktől, és Önök azoknak is felelnek meg. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Mielőtt megadnám a szót Szarvas Koppány Bendegúznak, én picit lereagálnám 
Képviselő úr mondatát. Hallottunk már a történelemben olyat, hogy valaki Jézust kiált, de 
Barabásnak hangzik. Akkor szeretném mondani, a nem, az nem igen. A nem szó, ez a 3 betű 
azt jelenti, hogy nem kívánunk bevinni gyerekek közé, egészen tagoltan mondom, hogy jól 
lehessen a jegyzőkönyvben majd értelmezni, nem kívánunk se a bölcsődébe, se az óvodába, 
se az iskolába a gyermekek számára semmiféle érzékenyítést végezni. Ez kizárólag 7. 
osztályban, azt hiszem a 30. óra körül jön elő a biológiai nemi identitás. Ekkor a biológia 
tanárok fogják ezt megtenni, mint eddig is a tananyag részét képezte a nemi szervek és azok 
elemzése. Nem kívánunk semmiféle érzékenyítést a gyerekeknek. A szakembereknek lesznek 
ajánlva olyan képzések, olyan előadások, olyan konferenciák, amire ha kívánnak, eljönnek és 
tudásukat elmélyíthetik e kérdésben, de a nem, az nemet jelent nálunk még a magyar 
nyelvben. Köszönöm szépen. Akkor Szarvas Koppány Bendegúz jön.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen a szót. Hát, őszintén szólva, valóban sokkal jobb lenne értelmes szakmai 
vitát folytatni a napirenden lévő anyag alapján, ahelyett, hogy arról kéne újra és újra beszélni, 
hogy hogyan falaz és/vagy tüntet ki, mondjuk pedofilokat a Fidesz kormány, amelyik 
egyébként lazította a beleegyezési korhatár szabályozását. De, hát nem ez van. Az az érzésem, 
hogy a fideszeseknek nem pártot, hanem koktélbárt kéne működtetniük, olyan mániákusan 
kevernek össze mindent mindennel. Összekeverik a kérdéseket a képviselői felszólalással, 
összekeverik a HEP-et a JEP-pel, a dizájnerdrogot a tűhasználattal, köze nincsen egymáshoz. 
Én szerintem tényleg jó lenne, hogyha mindig azzal foglalkoznánk, ami éppen aktuális és ami 
napirenden van. Ha a HEP-ről van szó, akkor a HEP-ről beszéljünk, ha a JEP-ről van szó, 
akkor a JEP-ről beszéljünk, ha pedofíliáról van szó, akkor Fohsz Tivadarról beszéljünk, ha az 
LMBTQ ügyről, akkor mondjuk Szájer Józsefről beszéljünk, ők tartoznak hozzá. Lehet, hogy 
a kettőnek néha van metszete, például B. Zsolt tekintetében, de akkor meg azt kéne kivesézni, 
hogy 2018-ban, amikor panasz volt rá, akkor az akkor hatalmon lévők, akik nem mi voltunk, 
hanem Önök, miért nem intéztek semmilyen feltárást annak ügyében, hogy miért érkezett rá 
panasz. Ezt ráadásul nem valami liberális, Soros média leplezte le, hanem a Pesti Srácok, 
tehát még Vörös Tamás buborékjába is el kellett volna, hogy jusson. Itt van tartozása a 
Fidesznek. Szóval mindig arról beszéljünk, amiről kéne, és nem pedig arról, amit éppen 
képzelegnek. És nem tudom már, hogy melyik volt a rosszabb, amikor Moszkovita ügynökök 
voltak, vagy amikor éppen pedofideszként falaznak mindenféle alaknak. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást, így gyorsan lezárom a hozzászólásokat. 
Vörös Tamás, ügyrendi.

Vörös Tamás
Személyes egy perc.

Szili-Darók Ildikó
Ki az, akit megérintett személyesen a téma? Kíváncsi vagyok. Köszönöm. Az nem kicsit 
később van? Jó, akkor most. Köszönöm. A végén, a döntés után van rá lehetősége. Akkor, ha 
nincsen több hozzászólás, lezárom a vitát, és akkor személyes megjegyzés okán megadom a 
szót Vörös Tamás képviselő úrnak.
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Vörös Tamás
Igen, alapvetően az Önökkel a probléma, hogy azt se látják be, ha valami nem működik. Tehát 
miután az egész médiatér, az Önök médiáját is beleértve, úgy érzi, hogy milyen kellemetlen 
ez az ügy Önöknek, mert vagy elhallgatja, vagy inkább nem veszi át ezeket a baromságokat, 
amiket Önök mondanak, hiszen mindenki tudja, hogy B. Zsolt kinek a támogatója volt. 
Elárulom, Önöknek, nem a Fidesz-KDNP-é volt, hanem az Önök politikáját támogatta, Pikó 
Andrásnak a nagy támogatója volt, a C8-nak a nagy támogatója volt, és ö ezt propagálta is. 
Innentől kezdve arról beszélni, amiről Önök beszéltek, ez butaság, ez a helyzet Sátly 
képviselő úr. Úgyhogy, legyenek kedvesek tisztítsák meg magukat ezektől az alakoktól, 
köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Szarvas Koppány Bendegúz, személyes.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Csak szeretném jelezni, hogy a műfaji kereteket tartsuk tiszteletben, 
amikor személyes megszólításról van szó, akkor a személyes megszólításról beszéljünk, ne 
mossuk egybe a dolgokat, mert akkor is a Fidesz lesz sáros és nem mi, köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Nincs több hozzászólás. Előterjesztőként megkérdezem Rádai Dánielt, kíván-e zárszóval élni?

Rádai Dániel
Nem.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Én vagyok a másik előterjesztő, én csak egy mondatot szeretnék mondani 
zárszóként. Valószínűleg az életkorunkból adódó különbség, így 56 felé, és a hivatásunkból 
adódó különbség, hogy hozzám már elég sokan fordultak segítségkérésért különböző 
kisebbségben élő emberek. Köszönöm szépen. A 2023-2028-as évekre szóló Helyi 
Esélyegyenlőségi Program elfogásáról szóló, 4 pontból álló határozati javaslatot teszem föl 
majd szavazásra. Elfogadásához egyszerű szótöbbség szükséges. Kérem a képviselőket, hogy 
szavazzanak most. Köszönöm.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 9 igen, 6 nem, 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
53/2023. (III. 30.) számú határozata

a 2023-2028 évekre szóló Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadásáról

(9 igen, 6 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) elfogadja az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal Budapest Főváros 
Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023-2028. évekre szóló új Helyi 
Esélyegyenlőségi Programját, melynek része az Intézkedési Terv;
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2 .) elfogadja a 2019-2023. évekre szóló Helyi Esélyegyenlőségi Program Intézkedési 
tervének végrehajtásáról szóló felülvizsgálatot az előterjesztés 2. számú melléklete 
szerinti tartalommal;

3 .) hatályon kívül helyezi a 2019-2023. évekre szóló Helyi Esélyegyenlőségi Programot;

4 .) felhatalmazza a polgármestert a határozat 1. pontjában meghatározott dokumentum 
aláírására, továbbá felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. pontja szerinti 
dokumentumot a Társadalmi Esélyteremtési Főigazgatóság részére küldje meg.

Felelős: polgármester
Határidő: a határozat 1-3. pontjai esetében: 2023. március 30.,

a 4. pont esetében: 2023. április 11.

Napirend 5. pontja
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában 
működő Józsefvárosi Óvodák székhely- és tagóvodáiban a 2023/2024. nevelési évre szóló 
óvodai beiratkozás előkészítésével kapcsolatos döntés meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Szili-Darók Ildikó
Az 5. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Budapest Főváros VÏH. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában működő Józsefvárosi Óvodák székhely- és 
tagóvodáiban a 2023/24-es nevelési évre szóló óvodai beiratkozás előkészítésével kapcsolatos 
döntések meghozatalára. Az előterjesztés alapján a Józsefvárosi Óvodákban az online 
jelentkezés 2023. április 20-tól május 5-ig, a személyes jelentkezés 2023. május 8-tól május 
12-ig tart. Az előterjesztést a bizottságok nem tárgyalták. A napirendi pont vitáját megnyitom. 
Megadom a szót az előterjesztőnek.

Rádai Dániel
Egy mondat Erőss alpolgármester úr kérésére, mégpedig, hogy az óvodákba online és 
személyesen is be lehet majd iratkozni, és a következő 3 hétben minden ovi nyitva tart és tart 
nyílt napot. Április 20-án kezdődik a beiratkozás, úgyhogy ez volt itt a reklám helye. 
Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Ez pontosan úgy szól, hogy az előterjesztés mellékletében az online jelentkezés kezdő 
időpontja 2023. április 20. napjáról 2023. április 28. napjára módosul. Kérdezem a tisztelt 
Képviselő Hölgyeket és Urakat, van-e kérdés az előterjesztéshez? Nem látok kérdést. 
Kérdezem a képviselőcsoportok vezetőit, hogy a napirendi ponthoz kívánnak-e hozzászólni? 
Nem kívánnak. Képviselői hozzászólások következnek. Nem látok hozzászólást. A napirendi 
pont vitáját lezárom. Szavazás következik. Szavazásra bocsátom a Budapest Főváros VIII. 
kerület Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában működő Józsefvárosi Óvodák székhely- és 
tagóvodáiban a 2023/24-es nevelési évre szóló óvodai beiratkozás előkészítéséről szóló 2 
pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem a 
képviselőket, szavazzanak most.
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Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
54/2023. (III. 30.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában működő 
Józsefvárosi Óvodák székhely- és tagóvodáiban a 2023/2024. nevelési évre szóló óvodai 

beiratkozás előkészítéséről

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában működő 
Józsefvárosi Óvodák székhely- és tagóvodáiban az általános óvodai beiratkozás idejéről 
és módjáról, az óvodai jogviszony létesítésével összefüggő eljárásról az előteijesztés 
melléklete szerinti „KÖZLEMÉNY a 2023/2024. nevelési évre szóló óvodai 
beiratkozáshoz” közleményben ad tájékoztatást;

2 .) felkéri a polgármestert az előteijesztés melléklete szerinti közlemény aláírására, valamint 
annak közzétételére a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
hivatalos ( ) honlapján és a Józsefváros újságban, továbbá arra, hogy 
kezdeményezze az előterjesztés melléklete szerinti közleménynek a Józsefvárosi Óvodák 
honlapján ( ) történő közzétételét.

www.jozsefvaros.hu

https://www.08egyesitettovoda.hu

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. március 30.

Napirend 6. pontja
Javaslat közszolgáltatási szerződés megkötésére a Turay Ida Színház Közhasznú 
Nonprofit Kft.-vel
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Szili-Darók Ildikó
A 6. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat közszolgáltatási szerződés megkötésére a 
Turay Ida Színház Közhasznú Nonprofit Kft-vel. A szerződés 3 éves időtartama alatt a színház 
kerületi óvodások, felső tagozatos általános iskolások és 65 év feletti lakosok részére egyes 
színházi előadásokra, valamint 65 év feletti lakosok részére ajegyek árából 1000 Ft összegű 
kedvezményt biztosít. A szerződés bruttó összege 4.500.000 Ft összegű. Az előterjesztést a 
Költségvetési és Pénzügyi Bizottság megtárgyalta. A napirendi pont vitáját megnyitom. A 
határozati javaslatban a korábban említett határidők módosulása szerint további eltérő 
határidő szerepel. A 4. pont esetében 2023. április 10. Képviselői kérdések következnek. Nem 
látok kérdést. A képviselőcsoportok vezetőinek a hozzászólása? Nem látok hozzászólást. 
Képviselők hozzászólása következik. Nem látok hozzászólást. Előterjesztői zárszóval nem 
kíván élni alpolgármester úr. Akkor szavazás következik. Szavazásra bocsátom a 
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közszolgáltatási szerződés megkötéséről a Turay Ida Színház Közhasznú Nonprofit Kft-vei 
című 4 pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához minősített többség szükséges. Kérem 
a képviselőket, szavazzanak most. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 15 
igen, 0 nem és 0 tartózkodással elfogadta.

Budapest Főváros VlII.kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
55/2023. (III. 30.) számú határozata

közszolgáltatási szerződés megkötéséről 
a Turay Ida Színház Közhasznú Nonprofit Kft.-vel

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy
1 .) közszolgáltatási szerződést köt a Turay Ida Színház Közhasznú Nonprofit Kft.-vel 

(székhely: 1089 Budapest, Kálvária tér 6.; adószám: 21190663-2-42; képviseli: Darvasi 
Ilona ügyvezető igazgató) határozott időre, 2025. december 31-ig tartó időszakra az 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal.

2 .) a határozat 1. pontja szerinti közszolgáltatási szerződés pénzügyi fedezetét bruttó 
4.500.000 Ft összegben az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. 
(XII. 15.) önkormányzati rendelet 20402 cím „Nyugdíjasok és gyermekek színházjegy 
támogatása”elöirányzat terhére biztosítja.

3 .) felkéri a polgármestert a határozat 2. pontja szerinti átcsoportosításra és annak az 
Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati 
rendeletén történő átvezetésére.

4 .) felhatalmazza a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti közszolgáltatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. és 2. pont esetében: 2023. március 30.,

3-4. pont esetében: 2023. április 10.

Napirend 7. pontja
Javaslat a településkép védelméről szóló 2/2022. (I. 20.) önkormányzati rendelet 
módosításának kezdeményezésére
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Szili-Darók Ildikó
A 7. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a településkép védelméről szóló 2/2022. (I. 
20.) önkormányzati rendelet módosításának kezdeményezésére. A rendelet elmúlt egyéves 
alkalmazása feltárt néhány hiányosságot és pontosítást igényel. Időközben módosult a 
vonatkozó kormányrendelet is, mely szűkíti a kerületi tervtanács hatáskörét, ezek miatt 
indokolt a rendelet módosítása. Az előteijesztést a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és 
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Közterület-hasznosítási Bizottság megtárgyalta. A napirend vitáját megnyitom. Megkérdezem 
az előterjesztőt, Rádai Dániel alpolgármester urat, hogy van-e szóbeli kiegészítése?

Rádai Dániel
Csak röviden annyi, hogy itt most egy folyamat elindítása történik, ahogy az az expozéban is 
elhangzott, több hiányosságra, illetve nyilván az időközben folyamatosan felmerülő 
változtatási igényekre. Viszont a településképi rendelet módosítási folyamata olyan közbülső 
elemeket tartalmaz, amik miatt ez egy hosszabb, több hónapos folyamat, úgyhogy ennek a 
megindítására teszünk most javaslatot. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Illetve van még egy határidőmódosítás, a 2. pont esetén 2023. április 12-re módosul a 
határidő. Kérdezem a tisztelt Képviselő Hölgyeket és Urakat, hogy van-e kérdés az 
előterjesztéshez? Nem látok kérdést. A frakcióvezetőket kérdezem, hogy kívánnak-e 
hozzászólni a napirendi ponthoz? Nem látok ilyet, akkor a képviselői hozzászólások 
következnek. Nem látok hozzászólást. A napirendi pont vitáját lezárom, és szavazás 
következik. Szavazásra bocsátom a településkép védelméről szóló 2/2022. (I. 20.) 
önkormányzati rendelet módosításával kapcsolatban a 2 pontból álló határozati javaslatot. 
Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem a képviselőket, szavazzanak most. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
56/2023. (III. 30.) számú határozata

a településkép védelméről szóló 2/2022. (I. 20.) önkormányzati rendelet módosításával 
kapcsolatban

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) megindítja a településkép védelméről szóló 2/2022. (I. 20.) önkormányzati rendelet 
módosítására irányuló eljárást a településtervek tartalmáról, elkészítésének és 
elfogadásának rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről 
szóló 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 70. §-a szerinti eljárás keretében;

2 .) felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. pontja alapján kezdeményezze a településkép 
védelméről szóló 2/2022. (I. 20.) önkormányzati rendelet módosítására irányuló eljárás 
lefolytatását az E-TÉR rendszerben.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében 2023. március 30.,

2. pont esetében 2023. április 12.,
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Napirend 8. pontja
Javaslat a településterv, a településképi arculati kézikönyv és a településképi rendelet 
helyi partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló 32/2022. (X. 20.) önkormányzati 
rendelet hatályon kívül helyezésére
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Szili-Darók Ildikó
A 8. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a településterv, a településképi arculati 
kézikönyv és a településképi rendelet helyi partnerségi egyeztetésének szabályairól szóló 
32/2022. (X. 20.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezésére. A 2023-as 
kormányrendelet új szabályai szerint a véleményezési szakaszban lakossági egyeztetést és 
lakossági fórumot kell tartani, ezért felesleges az ezeket előíró helyi partnerségi egyeztetés 
előírása és lefolytatása. Az előteijesztést a Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta. Tájékoztatom tisztelt Képviselőtársaimat, hogy az 
előterjesztés rendelettervezetében adminisztratív hiba miatt az aláírások előtt a dátumozás 
kimaradt. Kérem, ezzel együtt kezelni a rendeletet. A napirendi pont vitáját megnyitom. 
Megkérdezem az előterjesztőt, Rádai Dániel alpolgármester urat, van-e szóbeli kiegészítése?

Rádai Dániel
Nincs.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Képviselői kérdések következnek. Nem látok kérdést. Kérdezem a 
képviselőcsoportok vezetőit, kívánnak-e hozzászólni? Nem látok hozzászólást. Kérdezem a 
képviselőket, kívánnak-e hozzászólni? Nem látok hozzászólást. Kérdezem az előterjesztőt, 
kíván-e zárszóval élni? Nem kíván, köszönöm szépen. A napirendi pont vitáját lezárom. 
Szavazás következik. Szavazásra bocsátom a településterv, a településképi arculati kézikönyv 
és a településképi rendelet helyi partnerség egyeztetésének szabályairól szóló 32/2022. (X. 
20.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről című 2 §-ból álló rendeletet. 
Elfogadásához minősített többség szükséges. Kérem a képviselőket, szavazzanak most. 
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a rendeletet 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELÖ-TESTÜLETE 15 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ- 
TESTÜLETÉNEK 8/2023. (III. 30.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
TELEPÜLÉSTERV, A TELEPÜLÉSKÉPI ARCULATI KÉZIKÖNYV ÉS A 
TELEPÜLÉSKÉPI RENDELET HELYI PARTNERSÉGI EGYEZTETÉSÉNEK 
SZABÁLYAIRÓL SZÓLÓ 32/2022. (X. 20.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET 
HATÁLYON KÍVÜL HELYEZÉSÉRŐL.

A Képviselő-testület létszáma - Dr. Ferencz Orsolya távozásával -15 főre változott
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Napirend 9. pontja
Javaslat a 2023. évi közbeszerzési terv elfogadására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Szili-Darók Ildikó
A 9. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a 2023. évi közbeszerzési terv 
elfogadására. A helyi önkormányzatoknak az éves közbeszerzési tervüket március 31-ig kell 
elkészíteniük. Az Önkormányzat közbeszerzési terve 12, a Polgármesteri Hivatal 2, a 
Józsefvárosi Óvodák 1, a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 3 darab eljárást tartalmaz. 
Az előterjesztést a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság megtárgyalta. A napirendi pont vitáját 
megnyitom. Megadom a szót az előterjesztőnek. Nem kíván szólni. Ügyrendije van Sátly 
Balázsnak, parancsoljon képviselő úr.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Alpolgármester asszony. Egy rövid egészségügyi szünetet szeretnék 
kezdeményezni.

Szili-Darók Ildikó
Akkor most elrendelek 5 perc egészségügyi szünetet.

SZÜNET

Szili-Darók Ildikó
A 9. napirendi pontnál tartottunk. Akkor folytatjuk a 9. napirendi pont tárgyalását, és a 
képviselői kérdéseknél tartottunk. Van-e kérdés az előterjesztéshez? A 2023. évi 
közbeszerzési terv elfogadása a témánk. Nem látok kérdéseket. A képviselőcsoportok 
vezetőinek adnám meg a szót, hogyha szeretnék, de nem szeretnék. Akkor képviselői 
hozzászólások következnek. Nem látok hozzászólást. Előterjesztőként kíván-e zárszóval élni 
Alpolgármester úr? Nem kíván. Köszönöm szépen. Akkor a napirendi pont vitáját lezárom, és 
szavazás következik. Szavazásra bocsátom a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat 2023. évi közbeszerzési tervének elfogadásáról szóló 2 pontból álló határozati 
javaslatot. Elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem a képviselőket, hogy 
szavazzanak most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 9 igen, 5 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
57/2023. (III. 30.) határozata

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
2023. évi közbeszerzési tervének elfogadásáról

(9 igen, 5 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy
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1 .) elfogadja Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2023. évre 
vonatkozó közbeszerzési tervét az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal, 
a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény (a továbbiakban: Kbt.) 42. § (1) 
bekezdése szerint;

2 .) felkéri a polgármestert, hogy a Kbt. 43. § (2) bekezdés a) pontja szerint gondoskodjon a 
közbeszerzési terv közzétételéről.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1. pont esetén 2023. március 30.,

a 2. pont esetén 2023. március 31.

Napirend 10. pontja
Javaslat a pénzbeli és természetbeni, valamint a személyes gondoskodást nyújtó szociális 
és gyermekjóléti ellátások helyi szabályairól szóló 10/2015. (III. 01.) önkormányzati 
rendelet módosítására, valamint szociális támogatásokkal kapcsolatos döntések 
meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darák Ildikó alpolgármester

Szili-Darók Ildikó
A 10. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a pénzbeli és természetbeni, valamint a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermelqóléti ellátások helyi szabályairól szóló 
10/2015. (III. 01.) önkormányzati rendelet módosítására, valamint szociális támogatásokkal 
kapcsolatos döntések meghozatalára. Az Önkormányzat 2 új támogatási formát vezet be, a 
tömegközlekedési bérlet-támogatást rászoruló 14-18 év közötti lakosoknak, és egyszeri, bruttó 
15.000 Ft értékű babacsomagot alanyi jogon minden józsefvárosi szülőnek, ahol gyermek 
születik. Az előterjesztés táboroztatási támogatáshoz is pénzügyi fedezetet biztosít. A három 
juttatáshoz összesen 33.500.000 Ft fedezet szükséges. Az előterjesztést a Költségvetési és 
Pénzügyi Bizottság megtárgyalta. A napirendi pont vitáját megnyitom. Van kiegészítés: az 1. 
sz. melléklet szerinti rendelettervezetben az 5. § (2) bekezdése esetén adminisztratív elírás 
történt. Az 5. § (2) bekezdés helyesen az 1. és 3. paragrafus 2023. május 1-jén lép hatályba. A 
határozati javaslat esetében a korábban említett határidő-módosulás szerinti további eltérő 
határidő pontja a következő: a 7. pontnál 2023. április 30. Megkérdezem az 
előtérj esztötársamat, hogy van-e kiegészítése? Igen, van.

Rádai Dániel
Csak röviden, az önkormányzat kiemelt célja természetesen a kerületi lakosok életének 
könnyítése és minél szélesebb körű támogatása, így most ennek érdekében 2 új támogatási 
formát szeretnénk bevezetni. Ebben kérjük a képviselő-testület támogatását. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Képviselői kérdések a szociális rendelethez? Nincsen, akkor a képviselőcsoportok vezetőinek 
adom meg a szót. Sátly Balázs, parancsoljon.

Sátly Balázs
Csak annyit szerettem volna mondani, hogy nagyon üdvözlöm a frakciónk nevében is ezt az 
előteijesztést. A korábbi újszülött támogatást felváltó babacsomag osztását személyesen én 
kezdeményeztem, szerintem ez így sokkal jobb lesz, hogy minden újszülöttnek kedveskedik 
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az önkormányzat, és a korábban nehezebben elérhető támogatás helyett mindenki megkapja 
ezt a gondoskodást. Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Képviselői hozzászólások következnek. Nem látok hozzászólást. Zárszóval kíván- 
e élni Alpolgármester úr? Nem, köszönöm szépen. Én, mint társelőterjesztő annyit mondanék, 
hogy azt gondolom, hogy a szociális rendelet folyamatos bővítése, minél több szociális 
támogatás bevezetése a lakosság érdekét szolgálja, és örülök neki, hogy egy új támogatási 
formát tudunk most a lakosság számára felkínálni. A napirendi pont vitáját lezárom, és 
szavazás fog következni. Szavazásra bocsátom a pénzbeli és természetbeni, valamint a 
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátások helyi szabályairól szóló 
10/2015. (III. 01.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 5 paragrafusból álló 
rendeletet. Elfogadásához minősített többség szükséges. Kérem a képviselőket, szavazzanak 
most. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a rendeletet 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐTESTÜLETE 15 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ- 
TESTÜLETÉNEK 9/2023. (III. 30.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
PÉNZBELI ÉS TERMÉSZETBENI, VALAMINT A SZEMÉLYES GONDOSKODÁST 
NYÚJTÓ SZOCIÁLIS ÉS GYERMEKJÓLÉTI ELLÁTÁSOK HELYI 
SZABÁLYAIRÓL SZÓLÓ 10/2015. (III. 01.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET 
MÓDOSÍTÁSÁRÓL.

Szili-Darók Ildikó
Szavazásra bocsátom a rászoruló józsefvárosi fiatalok bérlet támogatásával, az újszülöttek 
támogatásával és a táboroztatási támogatással kapcsolatos döntések meghozataláról szóló 7 
pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához minősített többség szükséges. Kérem a 
képviselőket, szavazzanak most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
58/2023. (III. 30.) számú határozata

a rászoruló józsefvárosi fiatalok bérlettámogatásával, az újszülöttek támogatásával és a 
táboroztatási támogatással kapcsolatos döntések meghozataláról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy
1 .) a rászoruló józsefvárosi fiatalok közösségi közlekedési bérlettámogatására a 2023. évre 

20.000.000,-Ft pénzügyi fedezetet biztosít az Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 
szóló 40/2022.(XII.15.) önkormányzati rendelet 9. melléklet Általános tartalék terhére,
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2 .) a rászoruló józsefvárosi fiatalok közösségi közlekedési bérlettámogatására előzetes 
kötelezettséget vállal mindösszesen 60.000.000,- Ft összegben az alábbi évenkénti 
bontásban:

a 2024. évi költségvetés terhére 20.000.000,-Ft,
a 2025. évi költségvetése terhére 20.000.000,-Ft,
a 2026. évi költségvetése terhére 20.000.000,-Ft,

3 .) az újszülöttek természetbeni támogatására, valamint a kerületi rászoruló családokban 
született újszülöttek támogatásra a 2023. évben további 6.500.000,-Ft pénzügyi fedezetet 
biztosít az Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 40/2022.(XII. 15.) 
önkormányzatirendelet 9. melléklet Általános tartalék terhére,

4 .) a táboroztatási támogatásra a 2023. évben 7.000.000.-Ft pénzügyi fedezetet biztosít az 
Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 40/2022.(XH. 15.) önkormányzati 
rendelet 9. melléklet Általános tartalék terhére,

5 .) Felkéri a polgármestert a határozat 1., 3. és 4. pontja szerinti előirányzat átcsoportosítás 
végrehajtására, és az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022._(XII. 15.) 
önkormányzati rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére.

6 .) Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat megállapodást köt a 
Budapest Közlekedési Központ Zrt.-velaz elötegesztés 3. számú melléklete szerinti 
tartalommal,

7 .) felkéri a polgármestert a határozat 6. pontja szerinti megállapodás aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1., 3., 4. pontokra: 2023. március 30.;

2. pontra: az önkormányzat 2024,2025, és 2026. évi költségvetési rendeletének 
elfogadása,
5. pontra: az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) 
Önkormányzati rendelet soron következő módosítása,
6. pontra: 2023. március 30.,
7. pontra: 2023. április 30.

Napirend 11. pontja
Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. szervezeti és működési 
szabályzatának jóváhagyására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Kovács Ottó Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. igazgatósági elnök

Szili-Darók Ildikó
A 11. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ 
Zrt. Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyására. A Józsefvárosi Gazdálkodási 
Központ Zrt. Szervezeti és Működési Szabályzatát az eddigi igazgatósági döntés helyett a 
tulajdonos fogadja el és lépteti hatályba. A Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását 
néhány belső szervezeti változás teszi szükségessé. Az előterjesztést a Tulajdonosi, 
Vagyongazdálkodási és Közterületi-hasznosítási Bizottság megtárgyalta. A napirendi pont 
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vitáját megnyitom. Megkérdezem az előterjesztőt. Kovács Ottó igazgatósági elnök urat, hogy 
van-e szóbeli kiegészítése? Igen, van. Akkor kérném, hogy tegye meg.

Kovács Ottó
Köszönöm szépen a szót. Csak annyit szeretnék kérni a képviselő-testülettől, hogy a határidő 
módosítást fogadja el, tehát nem március 23. lenne, hanem március 30. Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Akkor kérném jegyzőkönyvezni, hogy a határidő március 30. Képviselői kérdések 
következnek. Nem látok kérdést. A képviselőcsoportok vezetőinek a hozzászólása... nem 
látok hozzászólást. Képviselői hozzászólások? Előterjesztőként zárszóval nem kíván élni 
Kovács Ottó. Akkor a napirendi pont vitáját lezárom, és szavazás következik. Szavazásra 
bocsátom a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. Szervezeti és Működési Szabályzatával 
kapcsolatos döntések meghozataláról szóló 1 pontból álló határozati javaslatot. Elfogadásához 
egyszerű többség szükséges. Kérem a képviselőket, szavazzanak most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 15 igen, 0 nem, 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
59/2023. (III. 30.) számú határozata

a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. szervezeti és működési szabályzatával 
kapcsolatos döntés meghozataláról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete, mint a 
Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. alapítója úgy dönt, hogy jóváhagyja a Józsefvárosi 
Gazdálkodási Központ Zrt. szervezeti és működési szabályzatát az előterjesztés 1. számú 
mellékletében foglalt tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. március 30.

Napirend 12. pontja
Javaslat a Budapest-Józsefváros, Magdolna-Orczy Negyed Szociális Városrehabilitációs 
Programmal kapcsolatos döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Szili-Darók Ildikó
A 12. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat Budapest-Józsefváros, Magdolna-Orczy 
Negyed Szociális Városrehabilitációs Programmal kapcsolatos döntések meghozatalára. A 
projekt keretében az újonnan tervezett tevékenységek forrásának biztosításához a támogatási 
szerződés módosítása, azon belül előirányzat átcsoportosítás szükséges. 4 programmal egészül 
ki a projekt: a Kőris utca 4/B telken közösségi kert létrehozása, közösségépítési és 
foglalkoztatási programok lebonyolítása, a Kálvária téren sporteszközök és ivókút telepítése, 
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valamint az akcióterület szociális, lakhatási és közbiztonsági helyzetéről szóló záró tanulmány 
elkészítése. Az előterjesztést a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság megtárgyalta. A napirendi 
pont vitáját megnyitom. Előterjesztőként van-e kiegészítenivalója? Rádai alpolgármester úr, 
parancsoljon.

Rádai Dániel
Szóbeli kiegészítésem van. Egyrészt a határozati javaslat esetében - a korábban említett 
határidő módosuláson kívüli - további eltérő határidő a következő: a 8 és 9. pontok esetében 
2023. április 10., a 10. pont esetében 2023. május 17., all. pont esetében 2023. április 10. 
Ezek voltak a technikai módosítók, illetve szeretnék ráerősíteni, hogy természetesen 2023-ban 
is a támogatás legnagyobb mértékű felhasználása a célunk, és ezért a közösségi, közterületi 
funkciókat, olyan fejlesztéseket választottunk, amik kimondottan hiányok voltak a környéken, 
térben és funkcionálisan, szociálisan egyaránt. Nagyon kíváncsi vagyok a Kőris-Kálvária utca 
kereszteződésben lévő közösségi kertre, hiszen tudjuk, hogy régóta ez igény is volt, és mi is 
úgy gondoljuk, hogy ez a terület, pláne az Orczy negyedben napirenden lévő fejlesztések 
fényében, nagyon fontos szabad térként megmaradó terület, és közösségi térként a területnek 
a jövője. Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Képviselői kérdések következnek. Nem látok kérdést. A 
képviselőcsoportok vezetőinek a hozzászólása következik. Nem látok hozzászólást. 
Képviselői hozzászólások? Nem látok hozzászólást. Előteijesztőként zárszóval nem kíván 
élni. Akkor a napirendi pont vitáját lezárom. Szavazás fog következni. Szavazásra bocsátom 
Budapest Józsefváros Magdolna-Orczy Negyed Szociális Városrehábilitációs Programmal 
kapcsolatos döntésekről szóló 11 pontból álló határozati javaslatát. Elfogadásához minősített 
többség szükséges. Kérem a képviselőket, hogy szavazzanak most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
60/2023. (III. 30.) számú határozata

A Budapest-Józsefváros Magdolna-Orczy Negyed Szociális Városrehabilitációs 
Programmal kapcsolatos döntésekről

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy . ;

1 .) a Képviselő-testület 228/2022. (IX. 22.) számú határozatának 5. pontját az alábbiak 
szerint módosítja:

„5.) a VEKOP keretében a Budapest VIIL, Kálvária u. 18. és Kálvária u. 20. szám alatti 
ingatlanok bontására kapott 56.063.456,-Ft összegű támogatás visszafizetésének 
fedezeteként a jelen határozat 2.) pontjában rögzített pályázaton értékesített ingatlanok 
vételárát jelöli meg. ”

2 .) a Képviselő-testület 328/2022. (XI. 24.) számú határozatának 2. pontját az alábbiak 
szerint módosítja:
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„2. kezdeményezi az Irányító Hatóságnál a VEKOP-6.2.1-15-2016-00013 azonosító 
számú, Budapest-Józsefváros, Magdolna-Orczy Negyed Szociális Városrehabilitációs 
Program Támogatási Szerződésében foglalt támogatási összegének csökkentését a 
Kálvária utca 18-20.ingatlanok bontási költségeire (járulékos költségekkel együtt) jutó 
elszámolt támogatási összeggel, ezzel lemond 56.063.456,-Ft támogatásról. A projekt 
csökkentett támogatási összege 1.943.936.544,-Ft.

3 .) 66.065.645,- Ft összegben állapítja meg a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 
számára a VEKOP-6.2.1-15-2016-00013 azonosító számú, Budapest-Józsefváros, 
Magdolna-Orczy Negyed Szociális Városrehabilitációs Program keretében a támogatás 
2023. évi felhasználását 2023.november 30-ig, az előterjesztés 3. számú melléklete 
szerinti támogatás felhasználás tervezete alapján, az abban szereplő források 
igénybevételével. A Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 28.591.326,-Ft összegű 
támogatási maradványán felül további 37.474.319,-Ft összegben pénzügyi fedezetet 
biztosít a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ VEKOP-6.2.1-15- 
2016-00013 sz. projekt támogatási maradványának terhére, mely többletfedezetet nem 
igényel, a fedezet a támogatási szerződés módosításával biztosított.

4 .) 34.640.267,-Ft összegben állapítja meg a Kőris utca 4/b. közösségi kert létrehozására 
felhasználható támogatás összegét. A szükséges pénzügyi fedezetet 27.275.800,-Ft 
összegben a 22002 cím „FP1 Munkaerőpiaci (re)integrálás - közösségi kert létrehozása 
(beruházás)” és 7.364.467,-Ft összegben a 22002 cím „FP1 Munkaerőpiaci (re)integrálás 
- közösségi kert létrehozása (beruházás) - le nem vonható ÁFA” sorokon a 22002 cím 
„Magdolna-Orczy projekt - beruházási céltartalék” terhére előirányzat átcsoportosítással 
biztosítja. Felkéri a polgármestert az előirányzat átcsoportosítás végrehajtására, és az 
Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) számú rendelet soron 
következő módosításában történő átvezetésére.

5 .) 4.980.000,-Ft összegben állapítja meg a Kőris utca 4/b. közösségi kert működéséhez 
kapcsolódó közösségi és foglalkoztatási programok megvalósítására felhasználható 
támogatás összegét. A szükséges pénzügyi fedezetet 4.980.000,-Ft összegben a 22002 
cím „FP1 Munkaerőpiaci(re)integrálás - közösségi kert közösségi és foglalkoztatási 
programok (szolgáltatás)” soron a 22002 cím ,Magdolna-Orczy projekt - beruházási 
céltartalék” terhére előirányzat átcsoportosítással biztosítja. Felkéri a polgármestert az 
előirányzat átcsoportosítás végrehajtására, és az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről 
szóló 40/2022. (XII. 15.) számú rendelet soron következő módosításában történő 
átvezetésére.

6 .) 23.565.203,- Ft összegben állapítja meg a Kálvária téren sporteszközök és ivókút 
telepítésére a felhasználható támogatás összegét. A szükséges pénzügyi fedezetet 
18.555.278,-Ft összegben a 22002 cím „KP6 Kálvária tér megújítása - sporteszközök és 
ivókút telepítése (beruházás)” és 5.009.925,-Ft összegben a 22002 cím „KP6 Kálvária tér 
megújítása - sporteszközök és ivókút telepítése (beruházás) - le nem vonható ÁFA” 
sorokon a 22002 cím „Magdolna-Orczy projekt -beruházási céltartalék” terhére 
előirányzat átcsoportosítással biztosítja. Felkéri a polgármestert az előirányzat 
átcsoportosítás végrehajtására, és az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 
40/2022. (XII. 15.) számú rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére.

7 .) 904.000,- Ft összegben állapítja meg a záró tanulmány elkészítésére a felhasználható 
támogatás összegét. A szükséges pénzügyi fedezetet 800.000,-Ft összegben a 22002 cím
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„KP3 szociális, lakhatási és közbiztonsági helyzete záró tanulmány bérköltség” és 
104.000,-Ft összegben a 22002 cím „KP3 szociális, lakhatási és közbiztonsági helyzete 
záró tanulmány - Szociális Hozzájárulás Adó” sorokon a 22002 cím „Magdolna-Orczy 
projekt - beruházási céltartalék” terhére 431.815,-Ft, a 22002 cím „Közbeszerzési eljárás 
díjazása” terhére 472.185,-Ft előirányzat átcsoportosítással biztosítja. Felkéri a 
polgármestert az előirányzat átcsoportosítás végrehajtására, és az Önkormányzat 2023. 
évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) számú rendelet soron következő 
módosításában történő átvezetésére.

8 .) kezdeményezi az Irányító Hatóságnál a VEKOP-6.2.1-15-2016-00013 azonosító számú, 
Budapest- Józsefváros, Magdolna-Orczy Negyed Szociális Városrehabilitációs Program 
Támogatási Szerződésében (a továbbiakban: Támogatási Szerződés) foglalt 
költségvetésének módosítását úgy, hogy a határozat 3., 4., 5., 6. és 7. pontja szerinti 
támogatási összegek a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 
VEKOP-6.2.1-15-2016-00013 sz. projekt támogatási maradványa átcsoportosításra kerül 
a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. és a Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat, mint konzorciumi tagok számára, valamint a határozat 2. 
pontjában foglalt összeggel csökkenti a projekt teljes támogatási összegét.

9 .) a 8. határozati pontban foglaltak alapján felkéri a polgármestert, hogy kezdeményezze a 
TámogatásiSzerződés módosítását az Irányító Hatóságnál.

10 .) felhatalmazza a polgármestert a Támogatási Szerződés módosításának aláírására, 
amennyiben a 8. határozati pontjában foglaltakat az Irányító Hatóság jóváhagyja.

11 .) felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon az 1. pontban szereplő 56.063.456,- Ft 
összegű visszafizetési kötelezettség teljesítéséről 56.063.456,- Ft összegben a 2023. évi 
költségvetés „Egyéb működési célú támogatások ÁHT-on belülre - Morczy projekt - 
támogatás visszafizetési kötelezettsége” sora terhére

Felelős: polgármester
Határidők: Az 1. és 2 pont esetében 2023. március 30.

A 3., 4., 5., 6., 7. pontok esetében: az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről 
szóló 40/2022. (XII. 15.) számú rendelet soron következő módosítása.
A 8. és 9. pontok esetében: 2023. április 10.
A 10. pont esetében: 2023. május 17.
A 11. pont esetében 2023. április 10.

Napirend 13. pontja
Javaslat a Mátyás téri nyilvános illemhely üzemeltetési jogának átvételére
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester, Camara-Bereczki Ferenc Miklós önkormányzati 
képviselő

Szili-Darók Ildikó
A 13. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Mátyás téri nyilvános illemhely 
üzemeltetési jogának átvételére. Az előterjesztés megszünteti a Mátyás téri nyilvános 
illemhely üzemeltetési szerződését a Fővárosi Csatornázási Művekkel, azt kerületi 
üzemeltetésbe veszi. Az előterjesztést a Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és
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Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta. A napirendi pont vitáját megnyitom. 
Megkérdezem Rádai Dániel alpolgármester urat, hogy előterjesztőként van-e szóbeli 
kiegészítése? Igen, van.

Rádai Dániel
Röviden, aztán Camara-Bereczki képviselő úré legyen a szó. Egy hosszú tartozásunkról van 
szó. És nagyon örülök, hogy eljutottunk ide, és nagyon szeretném és nagyon várom, hogy a 
környék és a Mátyás tér használhatóságát ez a módosítás - a WC-k üzemeltetési átvétele - 
jelentős mértékben pozitívan befolyásolja. Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Társelőterjesztőként Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő úrnak megadom a 
szót.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Alpolgármester asszony. Igen, valóban, ahogy Alpolgármester úr is 
mondta, ez régi adóssága volt a kerületnek. Aki nem emlékezne rá, korábban a Teleki téri 
piacon volt egy ilyen FCSM-es illemhely. A piac bontásakor köttetett a szerződés az FCSM és 
a kerületi önkormányzat között. Az akkorra felépült Mátyás téri illemhelyet adta át a kerület 
üzemeltetésre a Csatornázási Műveknek. Sokáig hézagosán működött, nem volt kielégítő a 
szolgáltatás, aztán elérhetővé vált, de nagyon drága volt. Korábban 180 Ft, majd most már 
szerintem több mint másfél éve 250 Ft-os használati díjért tudták csak használni az emberek. 
Úgyhogy mi ezen fogunk változtatni. Meg fog maradni alapvetően az érembedobós rendszer, 
de hasonlóan a Horváth Mihály téri és a Losonci téri eszközökhöz, itt is a legalacsonyabb, 10 
Ft-os díjat kell majd megfizetni a használatért. Bízunk benne, hogy a Mátyás tér 
használhatóságát ez nagyban fogja javítani, és a miliő sokkal jobb lesz ennek köszönhetően. 
Szeretném megköszönni, egyébként, a JGK-sok munkáját ezen a téren is, a folyamatos 
karbantartást és üzemeltetést a WC-k tekintetében. És egyébként az idei fejlesztéseknek is ez 
csak az első állomása. Ha minden jól megy, akkor az Orczy téren is meg fog nyílni idén a 
nyilvános illemhely szintén a kerület üzemeltetésében. És van egy másik nagyobb 
adósságunk, amit nagyon szeretném, hogyha még az idei évben tudnánk rendezni, az a 
múzeumkerti nyilvános illemhely. Nagyon sok kisgyermekes családnak fejtörést okoz az, 
hogy a Múzeumkertben lévő magas színvonalú játszótér használata közben nem tudnak a 
kisgyermekekkel elmenni WC-re. Úgyhogy ezen segítene egy olyan megállapodás, melyet 
megkötnénk a Nemzeti Múzeummal és a Főkerttel annak érdekében, hogy működjön az 
illemhely. Egyébként, ami ott jelen van, nyilván felújítást igényel. De ebben kérem majd a 
testület többségének támogatását, hogy ezt az illemhelyei is át tudjuk majd venni az idei 
évben. Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Képviselői kérdések következnek. Megadom a szót Vörös Tamásnak.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen a szót. Egy kérdésem lenne. Mi az oka a 10 Ft-os díj megállapításának? 
Elmondom, miért kérdezem, mert ha azt szeretnénk, hogy ingyenes legyen, kvázi ingyenes 
legyen, akkor szerintem érdemes ebbe az irányba menni. Ha meg azt szeretnénk, hogy 
valamennyi működtetési költséget visszatermeljen, akkor meg érdemesebb lenne egy fokkal 
nagyobb díjat megszabni. Elmondom, miért mondom, mert 10 Ft-nál is ugyanazokat a 
szabályokat kell betartani, hiszen bevételről van szó. Tehát számlát kell adni, elszámolni, 
begyűjteni az érméket, stb., ezek költségek, tehát 10 Ft-ért ezeket a költségeket vállalni, nem 
gondolom... Tehát a 10 Ft-nak nincs értelme, én inkább ezt akarom mondani. Tehát, hogyha 
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azt akaijuk, hogy ingyenes legyen, akkor legyen ingyenes. Mert ebből nemhogy bevételünk 
nem keletkezik, még plusz költségünk is fog. A nagyobb bevétel mellett nyilván az szól, hogy 
adott esetben hozzá tud járulni. Megvizsgálták ezeket a kérdéseket? Köszönöm.

Szilí-Darók Ildikó
Köszönöm. Egyéb kérdés? Nem látok más kérdést. Akkor megadom a szót Rádai Dániel 
alpolgármester úrnak.

Rádai Dániel
Nekem személy szerint is óriási problémáim vannak ezzel a 10 Ft-ossal, illetve ingyenesség 
párti vagyok. A gyakorlatban ezt még megvizsgáljuk egyértelműen. Köszönöm.

Szilí-Darók Ildikó
Kérdezem, hogy a döntéshez szükséges-e ez a megvizsgálás, vagy tudunk erről most dönteni? 
Részét képezi az előterjesztésnek a 10 Ft-os döntés? Csak a szerződés megkötése - mondják a 
hozzáértők, hogy csak a szerződés megkötése az, amit most elfogadunk, és ennek nem része a 
10 Ft-os érme. Vörös Tamás újabb kérdés.

Vörös Tamás
Köszönöm. Nekem elég, ha ezt most itt szóban rögzítettük, hogy ez nem része. És vizsgáljuk 
meg, bár igazából akkor tényleg nem tudom, hogy miért kell beleírni az előterjesztésbe, mert 
értelme akkor nincsen. De én is azt gondolom, hogy ennek a költségvonzatát meg kell 
vizsgálni, mert ennek így, tehát a 10 Ft-nak szerintem pont nincsen értelme. Mert se azt a célt 
nem szolgálja, aminek mondjuk egy bevételes, hogy adott esetben visszatermelje a díját, és ne 
ösztönözzön túlzott és illetéktelen használatra. Illetve azt a célt meg viszont, hogy ingyenes 
legyen és azzal kapcsolatos költségeink is csökkenjenek, szintén nem szolgálja. így ezt 
mindenképpen vizsgáljuk meg. De megnyugtat, hogy ez nem része az előteijesztésnek, azt 
sajnálom, hogy benne van. Köszönöm.

Szilí-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Egyéb kérdés nincs. Akkor a képviselőcsoportok vezetőit kérdezem, hogy 
kívánnak-e hozzászólni? Nem kívánnak. Akkor a képviselőket kérdezném, hogy kívánnak-e 
hozzászólni? Nem. Zárszóval kíván-e élni valamelyik előterjesztő? Nem kíván. Köszönöm.
Akkor lezárom a napirend vitáját, és a szavazás fog következni. Szavazásra bocsátom a 
Mátyás téri nyilvános illemhely üzemeltetési jogának átvételéről szóló 4 pontból álló 
határozati javaslatot. Elfogadásához minősített többség szükséges. Kérem a képviselőket, 
szavazzanak most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 9 igen, 6 tartózkodás és 0 nem 
szavazattal nem fogadta el.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
61/2023. (III. 30.) határozata

a Mátyás téri nyilvános illemhely üzemeltetési jogának átvételéről

(9 igen, 0 nem, 6 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy nem fogadja el az alábbi határozati javaslatot:
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„Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) a Költségvetési és Pénzügyi Bizottságnak a Képviselő-testület Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 36/2014. (XL 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
SZMSZ) 7. sz. mellékletének 1.1 pontja 1.1.3. alpontja szerinti átruházott feladat- és 
hatáskörének gyakorlását az SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja és 
jóváhagyja a Budapest Főváros Vili. kerület Józsefvárosi Önkormányzatnak a 
Fővárosi Csatornázási Művek Zrt-vel kötött üzemeltetési szerződés közös 
megegyezéssel történő megszüntetéséről szóló megállapodást az előterjesztés 5. számú 
mellékletében foglalt tartalommal;

2 .) felkéri a polgármestert az előterjesztés 5. számú melléklete szerinti megszüntető okirat 
aláírására;

3 .) az illemhely üzemeltetési jogának átvételéhez szükséges pénzügyi fedezetet az 
Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII 15.) önkormányzati 
rendelet 9. melléklet Általános tartalék terhére 3.457.464 Ft + AFA összegben 
biztosítja;

4 .) felkéri a polgármestert az előirányzat átcsoportosítás végrehajtására, és az 
Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII 15.) rendelet soron 
következő módosításában történő átvezetésére.

Felelős: polgármester
Határidő: az I. és 3. pont esetében 2023. március 30.,

a 2. pont esetében: 2023. március 31., 
a 4. pont esetében az önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. 
(XII. 15.) rendeletének soron következő módosítása

Napirend 14. pontja
Javaslat a Somogyi Béla utca felújításával kapcsolatos döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Szili-Darók Ildikó
A 14. napirendi pont tárgyalása következik. Javaslat a Somogyi Béla utca felújításával 
kapcsolatos döntések meghozatalára. Az előterjesztés módosítja a Somogyi Béla utca 
felújításának véglegesítési határidejét 2023. május 31-éré, és 2024-re biztosítja a műszaki 
ellenőrzési díj 10%-ának önkormányzati fedezetét. Az előterjesztést a bizottságok 
megtárgyalták. A napirendi vitát megnyitom. Megadom a szót az előterjesztőnek.

Rádai Dániel
Köszönöm szépen. Egyrészt maradtak adminisztratív adósságok a történetben a fővárosi 
partnert illetően. Egyébként úgy tudjuk, hogy legalább 4,5 millió Ft majd marad is a 
projektről. Viszont kell vállalnunk új feladatokat is. Tekintettel arra, hogy itt a 
közbeszerzésben korábban utcabútorok nem szerepeltek. Ezeket utólag kell pótolni az 
önkormányzatnak, úgyhogy bízom a Képviselő-testület támogatásában azt illetően, hogy az 
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utca teljes körű megújítása és kvázi befejezése megvalósulhasson. Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Kérdések következnek. Van-e kérdés? Nincsen. Akkor megadom a szót a 
képviselőcsoportok vezetőjének, ha igénylik. Nincsen hozzászólás. Képviselői hozzászólások 
következnek. Ezt sem látok. Zárszóval kíván-e élni Alpolgármester úr?

Rádai Dániel
Bocsánat, lehagytam egy apró módosítást, mégpedig, hogy az első határozati javaslat esetében 
a 4. pontnál 2023. április 30-ra módosul a határidő. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. A napirendi pont vitáját lezárom. Szavazás következik. Szavazásra 
bocsátom a Somogyi Béla utca felújításával kapcsolatos pénzügyi átcsoportosításról szóló 4 
pontból álló I. határozati javaslatot. Az elfogadáshoz minősített többség szükséges.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
62/2023. (III. 30.) számú határozata

a Somogyi Béla utca felújításával kapcsolatos pénzügyi átcsoportosításról szóló döntés 
meghozataláról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy ■

1 .) a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete 
191/2022. (VI. 23.) számú határozat 4. pontját az alábbiak szerint módosítja:
„1. a Somogyi Béla utca felújításának pénzügyi fedezetét bruttó 240.162.093 Ft 
összegben biztosítja.

a. Az Önkormányzat 2022. évi költségvetésében bruttó 236.931.213 Ft fedezetet 
biztosít az alábbiak szerint:
- nettó 186.560.010 Ft felújítási költség
- a felújítást terhelő fordított ÁFA fizetési kötelezettség: 50.371.203 Ft;

b. Az Önkormányzat 2023. évi költségvetésében a Somogyi Béla utca felújításának 
műszaki ellenőri díjára nettó 2.289.600 Ft + ÁFA (bruttó 2.907.792 Ft) összegű 
fedezetet biztosít;

c. Az Önkormányzat 2024. évi költségvetésében a Somogyi Béla utca felújításának 
műszaki ellenőri díjára nettó 254.400 Ft + ÁFA (bruttó 323.088 Ft) összegű 
fedezetet biztosít”;

2 .) felkéri a polgármestert hogy a határozat 1. c. pontjában meghatározott előirányzatot az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésébe terveztesse be.
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3 .) a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság SZMSZ 7. mellékletének 1. pont 1.1.3. alpontjában 
foglalt hatásköre gyakorlásának magához vonásával módosítja Budapest Főváros VIII. 
kerület Józsefvárosi Önkormányzatnak Budapest Főváros Önkormányzatával és a BKK 
Budapest Közlekedési Központ Zártkörűen Működő Részvénytársasággal 2021. 
november 23. napján kötött megállapodást az előterjesztés 3. számú melléklete szerinti 
tartalommal;

4 .) felhatalmazza a polgármestert a határozat 3. pontja szerinti megállapodás módosítás 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: a 1. és 3. pontok esetében: 2023. március 30.,

a 2. pont esetében: az Önkormányzat 2024. évi költségvetési rendeletének 
elfogadása,
a 4, pont esetében 2023. április 30.

Szili-Darók Ildikó
Szavazásra bocsátom a Somogyi Béla utca felújításához kapcsolódó közterületi bútorok és 
növényvédő kerítés beszerzésére és telepítésére pénzügyi fedezetet biztosításáról szóló döntés 
meghozataláról című 2 pontból álló II. határozati javaslatot. Elfogadásához minősített többség 
szükséges. Kérem a képviselőket, hogy most szavazzunk.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 15 igen, 0 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
63/2023. (III. 30.) számú határozata

a Somogyi Béla utca felújításához kapcsolódó közterületi bútorok és növényvédő kerítés 
beszerzésére és telepítésére pénzügyi fedezet biztosításáról szóló döntés meghozataláról

(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) új előirányzatot hoz létre a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
2023. évi költségvetésről szóló 40/2022.(XII. 15.) Önkormányzati rendelet 11. 
mellékletében a Somogyi Béla utca felújításához kapcsolódó közterületi bútorok és 
növényvédő kerítés beszerzése és telepítése elnevezéssel nettó 6.447.693 Ft + ÁFA, 
bruttó 8.188.570 Ft összegben. Az új előirányzat pénzügyi fedezetét a 2023. évi 
költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) Önkormányzati rendelet 9. melléklet Fejlesztési 
céltartalék terhére biztosítja;

2 .) felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti előirányzat pénzügyi fedezetéhez 
szükséges átcsoportosításra, valamint az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 
40/2022. (XII. 15.) önkormányzati rendelet soron következő módosításában történő 
átvezetésére.
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Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében 2023. március 30.,

a 2. pont esetében a 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) 
önkormányzati rendelet soron következő módosítása

Napirend 15. pontja
Javaslat „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023” tárgyú pályázat kiírására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester

Szili-Darók Ildikó
A 15. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023 ” 
tárgyú pályázat kiírására. Az előteijesztés javasolja a „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023” 
pályázat kiírását. A pályázati kiíráshoz szükséges költségvetési fedezet 1 millió Ft. Az 
előterjesztést a Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
megtárgyalta. A napirend vitáját megnyitom. A határozati javaslat esetén a korábban említett 
határidő módosulása szerint további eltérő határidő pontja az alábbi: a 2. pont esetében 2023. 
április 4. Képviselői kérdések következnek. Vörös Tamás, parancsoljon.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Csak azt szeretném megkérdezni, hogy milyen garanciákat tartalmaz majd 
a támogatási szerződés arra vonatkozóan, hogy az Üllői úti virágládákkal kapcsolatos csúfos 
esetne ismétlődhessen meg? Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Egyéb kérdés? Akkor válaszadásra megadom a szót előterjesztő úrnak.

Rádai Dániel
Én az Üllői úti csúfos esetről ilyen szempontból nem kívánok nyilatkozni. Ettől még 
alapvetően most is elég sikeres ez a program. És nagyon boldog közösségek boldog 
köztereket építenek éppen. Egyébként, most hétvégén is, szerintem, elég példamutató előre 
lépések történtek. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Képviselői kérdések nincsenek, akkor a vitát lezárom. Zárszóval nem 
kíván élni? Akkor még egy zárszómondat.

Rádai Dániel
Azért alapvetően ebben a történetben, azt hiszem, hogy egészen különleges új városi 
helyzetek is létrejöttek. Elég, ha csak az Alföldi utcai csomópontot említem. Én nagyon 
bízom ebben a programban. Bízom a józsefvárosi közösségek aktivitásában, és nagyon bízom 
a közös kerületfejlesztésünkben. Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Szavazás következik. Szavazásra bocsátom a „Fogadj örökbe egy 
közterületet! 2023” tárgyú pályázat kiírásáról szóló 3 pontból álló határozati javaslatot. Az 
elfogadásához egyszerű többség szükséges. Kérem a képviselőket, szavazzunk most.
Megállapítom, hogy a Képviselő-testület a határozatot 10 igen, 5 nem és 0 tartózkodással 
elfogadta.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
64/2023. (III. 30.) határozata

a „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023” tárgyú pályázat kiírásáról

(10 igen, 5 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) „Fogadj örökbe egy közterületet’ 2023” tárgyú kétfordulós pályázatot hirdet 2023. május 
31. (első forduló) és 2023. augusztus 31. (második forduló) beadási határidővel az 
előterjesztés melléklete szerinti pályázati felhívásban foglalt tartalommal;

2 .) a határozat 1. pontja alapján felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a pályázati 
felhívás közzétételéről,

3 .) a határozat 1. pontja alapján felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a pályázat 
második fordulójának meghirdetéséről abban az esetben, ha az első fordulóban nyertes 
pályázatok támogatási összege nem meríti ki a pályázati költségkeretet.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1. pont esetében: 2023. március 30.,

a 2. pont esetében 2023. április 4.,
a 3.pont esetében 2023. július 15.

Napirend 16. pontja
Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a veszélyhelyzet 
idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés óta tett 
fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg szabad 
pénzeszköz állomány lekötéséről
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Szili-Darók Ildikó
A 16. napirendi pont tárgyalása következik: Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű 
testületi határozatok és a veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések 
végrehajtásáról az előző ülés óta tett fontosabb intézkedésekről a jelentősebb eseményekről az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről. A tájékoztató eloteijesztést a 
bizottságok megtárgyalták. Tájékoztatom a tisztelt képviselőtársaimat, hogy az előterjesztés 1. 
számú mellékletéből adminisztratív hiba miatt 2023. március 16-án csütörtökön csere 
mellékletet kaptak. A napirendi pont vitáját megnyitom. Megadom a szót az előterjesztőnek. 
Nem kíván hozzászólni. Akkor képviselői kérdések? Igen, egy ügyrenddel jelentkezett Vörös 
Tamás. Tessék parancsolni.
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Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Részben csatlakozik majd a tárgyhoz. Csak szeretném leszögezni, hogy a 
mostani testületi ülésen a FIDESZ-KDNP jelenléte biztosította a határozatképességet. Azt 
gondolom, hogy alapvetően látható is az, hogy Józsefváros érdekében a konstruktív 
együttműködésre hajlandóak vagyunk. De abban az esetben, amíg megfejtik, hogy a 9 az 
kevesebb, mint az 50%-a a képviselő-testületnek, éppen ezért 10 főre - bármelyik grémium 
határozatképességéhez 50% + 1 főre - van szükség. És ez csak a Fidesz-KDNP-vei volt meg. 
Csak azért szeretném jelezni, hogy ajövőre vonatkozólag amúltban elhangzott állításaikat az 
élet cáfolja meg. Köszönöm.

Szili-Darók Ildikó
Köszönjük szépen a Fidesz-KDNP jelenlétét. így a mai testületi ülésre... most egy kicsit még 
számolás történik, itt mondom a kedves nézőinknek. A több mint a fele az 9-e vagy 10, ezen 
folyik most a vita. Azt hiszem ebben most nem fogunk dűlőre jutni. De igen. Aljegyző 
asszony.

Dr. Vörös Szilvia
Köszönöm szépen, Elnök asszony, a szót. A döntés a mai napon azért alakult máshogy, mert 
nem teljes létszámmal vagyunk. Tehát, a határozatok elfogadására testületi ülésen mindig a 
jelenlévő képviselők fele plusz 1 fő, tehát a jelenlévő képviselőknek több mint a fele kell, ez a 
helyes és a pontos. És mivel hiányzik Erőss Gábor úr és Polgármester Úr, ezért most a 
határozatok elfogadásánál máshogy alakul a létszám, mint egy teljes képviselő-testületi 
létszámnál. És ezért igen a válasz.

Szili-Darók Ildikó
Én megköszönöm minden frakciónak, képviselőcsoportnak, képviselőnek a jelenlétét. így 
tudtunk ma dönteni, és reméljük, hogy a jövőben mindenki egészséges lesz és tudunk tartani 
továbbra is testületi üléseket. Viszont még visszatérünk az elöteijesztéshez, és vannak még 
kérdések. Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő úrnak adom meg a szót.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Én igazából nem ehhez az elöteijesztéshez szerettem volna hozzászólni, hanem azt szerettem 
volna jelezni, hogy idén április 16-án lesz az Élet menete és a kerületből indul a 
munkaszolgálatosok emlékművétől a Koltói Anna térről. Tehát, még egyszer, 2023. április 
16-án 17.00 óra. És nagyon örülnék annak, hogyha a Testületből többen ott lennénk ezen a 
nagyon színvonalas megemlékezésen. Csak ezt szerettem volna jelezni. Köszönöm szépen.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Ugyan ez még nem a lejárt határidejű határozat, de megjegyeztük a 
dátumot. A Képviselőcsoportok vezetőinek van-e hozzászólása? Igen, Sátly Balázs.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Csak a frakció vezetőtársam, úgy értelmeztem, hogy akkor várt egy 
dicséretet, hogy bejöttek dolgozni. Köszönjük szépen. Viszontlátásra.

Szili-Darók Ildikó
Még mindig nem a tárgynál tartunk. Van-e egyéb? Igen, ez még az előző napirendi pont volt. 
Lejárt határidejű napirendi pont volt. Előterjesztőként Rádai Dánielt kérdezem, hogy kíván-e 
zárszóval élni? Nem. A napirendi pont vitáját lezárom. Dönteni nem kell a tájékoztatóról. 
Elnézést. Vörös Tamás, nagyon élénk vitát vált ki ez a napirendi pont. Akkor még nem zártam 
le a vitát.

45



Vörös Tamás
Köszönöm. Én tényleg csak azt nem értem, Sátly képviselő úr ... ha csendben maradt volna... 
A legutóbbi képviselő-testületi ülésen nem jöttek el. Nem jöttek el Önök, ezért nem volt 
határozatképes. Legalább emlékezzen egy hét eseményeire vissza, és azt valamiféle 
kontextusba helyezve próbálja meg a véleményét kialakítani. Önök nem jöttek el a képviselő
testületi ülésre. Nyilvánvalóan valami politikai okból. Aztán azt kitalálták, hogy covidosak, 
miközben egész héten zajlottak a bizottsági ülések. Tehát összezavarodtak. Csak legalább ne 
hozza föl, hogy a végén még a Fidesz-KDNP-s tagok, akik megjelennek minden bizottsági 
ülésen és minden testületi ülésen, hogy a végén még miattuk nem tudják kialakítani a 
többséget. Ráadásul az Önök politikai felelőssége, Önök nélkül nem tud működni, hiszen 
Önök vannak többen, nem tud működni a testület. Tehát az Önök felelőssége, hiszen Önök 
kapták meg erre a bizalmat, hogy működtessék azt. Hogy erre nem képesek, az az Önök 
politikai gyengesége. De én erről nem akartam vitát nyitni, de hogyha Ön már fölhozta, akkor 
szögezzük le, a legutóbbi testületi ülés azért maradt el, mert Önök nem jöttek el a Képviselő
testület ülésére, mert úgy ítélték meg, hogy a többséget nem tudják biztosítani a döntéseikhez. 
Majd utána kitalálták, hogy betegek mind a tizenketten. Tizenegyen, bocsánat.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen. Hamut szórok a fejemre. Én voltam beteg. Én voltam covidos. Most a 
szememben nem mükönnyek vannak, hanem a fájdalom könnyei. Elképesztően fáj a vállam. 
Postcovid tünet, és sajnos a lányom is covidos volt. Többen már nem vagyunk még. Tehát 
nem kamu betegségekről volt szó, hanem tényleges betegségről, mint ahogy a Polgármester úr 
is most valósan beteg. Sajnos ez a betegség nagyon kegyetlen. Megadom a szót Sátly Balázs 
képviselő úrnak.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Szerintem picit szinten aluli azért azt hazudni, hogy valaki utólag találta 
ki, hogy beteg volt. Ha képviselő úr megnézi, hogy kik voltak itt a bizottsági üléseken, meg 
kik nem voltak itt, akkor azért egy ilyen egyszerű dedukcióval szerintem el lehet jutni arra a 
pontra, hogy kik voltak betegek, és kik nem tudtak részt venni a munkában. De még egyszer, 
képviselő úr, nagyon köszönöm, hogy eljöttek ma, és ilyen épületes hozzászólásokat tettek 
átmütött gyerekekről és hasonló hülyeségekről. Köszönöm szépen, hogy itt voltak.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm. Még van egy hozzászólás. Vörös Tamás, és megkérem, hogy utána inkább egy 
kávé mellett folytassuk majd ezt a beszélgetést.

Vörös Tamás
Köszönöm szépen. Tehát akkor végezzük el gyorsan közösen együtt ezt a bonyolult feladatot, 
Sátly képviselő úr. A legutóbbi testületi ülésen egyedül Pikó András jelent meg, Önök közül 
egyik képviselő sem. És a bizottsági üléseken ezzel ellentétben pedig ott voltak, már csak 
azért is, mert határozatképesek voltak a bizottságok. Önök ott voltak, többek között Ön is! 
Sőt, tartottak még egy lakossági fórumot is március 22-én annak dacára, hogy Ön azt mondta, 
hogy Ön már hétfőn azt tudta, hogy covidos. Hát ez, ne haragudjon már képviselő úr, de 
kauzalitás, hogy valamit vegyen már komolyan ebben a vicces helyzetben. Én elfogadom, 
hogy vannak Önöknek politikai problémáik. Csak ki ne találja már azt a végén, hogy a Fidesz- 
KDNP-s képviselők a felelősek ezért. Ezért Önök a felelősek.
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Szili-Darók Ildikó
Én javaslom, hogy még tart a napirendi pont vitája, és teljesen másról vitatkoznak a képviselő 
urak. Az ülés végén lehet föltenni kérdéseket. Fönntartja Szarvas Koppány Bendegúz a kérdés 
jogát? Ehhez a 16-oshoz kíván hozzászólni, vagy pedig lezárhatom? És az ülés végén kíván 
föltenni kérdést? Hozzászólás a tárgyhoz? A 16-os napirendi ponthoz? Lehet, hogy a végén 
tesz föl és lezárom a kérdést? Jó. Köszönöm szépen, akkor a napirendi pontot lezárom.
Az ülés végén a képviselők az SZMSZ 48. §-a (1) bekezdése értelmében az önkormányzati 
ügyekben felvilágosítást kérhetnek. Az SZMSZ 49.§-a (1) bekezdése értelmében a képviselők 
a felvilágosítás kérés megválaszolásának elősegítése érdekében előkészítői kérdést is 
intézhetnek. És akkor most megadom a szót Szarvas Koppány Bendegúznak.

Szarvas Koppány Bendegúz
Hát akkor elnézést, hogy feszítem az SZMSZ és Ügyrendi kereteket. Csak nem tudok elmenni 
amellett, hogy milyen új színvonaltalanságot ütött meg a Fidesz. Ugyanis azért az a covid, 
amit itt most Vörös képviselő bagatellizál, az már az egyik képviselőtársunknak az életébe 
került, úgyhogy különösen gusztustalan és színvonaltalan ennek a politikai csatározásba való 
bevonása. Hogyha itt valaki tőlünk azt mondja, hogy covidos, akkor az covidos. Ezzel nem 
kamuzunk. Lehet, hogy magukból indulnak ki, de akkor meg tartsanak önvizsgálatot. És egy 
kicsi - nem tudom - stílust, eleganciát és nagyvonalúságot szedjenek fel. És érzékelem, hogy 
ha már nekem kell szólni, akkor az már régen rossz.

Szili-Darók Ildikó
Megköszönöm a képviselők munkáját, az ülést 11 óra 29 perckor bezárom. A kerülettel, az 
Önkormányzattal, a Hivatallal kapcsolatos legfontosabb információk a www.jozsefvaros.hu 
weboldalon találhatók. Viszontlátásra.

A jegyzőkönyv készült: 202^priIis 6^^/ 
A jegyzőkönyvet készítette:

Czeizberger Krisztina
Jegyzői Kabinet 
Szervezési Iroda 

ügyintéző (2-11 old.)

H. Tóthné Veres Evelyn 
Jegyzői Kabinet 
Szervezési Iroda 
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Jegyzői Kabinet
Szervezési Iroda 

ügyintéző (25-37 old.)

Kerekesné Fűzi Zsuzsanna
Jegyzői Kabinet 
Szervezési Iroda 

ügyintéző (38-47 old.)
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Melléklet

Budapest Főváros Vili. Kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete 
2023. március 30-i ülése

Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30. 09:13
Típusa: Nyílt
Határozat: 49 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 9 56.25 50.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 7 43.75 38.89
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 11.11
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
CzeglédyÁdám
Hermann György
Könczöl Dávid
Szili-Darók Ildikó*
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Veres Gábor
Egry Attila
Dr. Ferencz Orsolya

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Dr. Szilágyi Demeter

Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Vörös Tamás 
Dr. Eröss Gábor
Pikó András*

Tart. FIDESZ-KDNP
TávolALPOLGÁRMESTER
Távol POLGÁRMESTER

1
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30. 09:18
Típusa: Nyílt
Rendelet: Elutasítva
Minősített

Tárgya: Napirend 1. pontja: Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti
és Működési Szabályzatáról szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati 
rendelet és a Józsefvárosban adományozható kitüntetésekről szóló 
40/2020. (VII. 16.) önkormányzati rendelet módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 56.25 50.00
Nem 7 43.75 38.89
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 11.11
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Hermann György
Könczöl Dávid
Szili-Darók Ildikó*
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Veres Gábor
Egry Attila
Dr. Ferencz Orsolya
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás
Dr. Erőss Gábor
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER 
Távol POLGÁRMESTER

2
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30. 09:24
Típusa: Nyílt
Rendelet: 6 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és
Gyermekjóléti Központ alapító okiratának módosításával kapcsolatos 
döntések meghozatalára, valamint a Budapest Józsefvárosi 
Önkormányzat vagyonáról és a vagyon feletti tulajdonosi jogok 
gyakorlásáról szóló 66/2012. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 
módosítására

Eredménve Voks: Szav% Ossz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

16 
0
0

100.00
0.00
0.00

88.89
0.00
0.00

Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott
Távol

0
2

0.00
11.11

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
CzeglédyÁdám 
Egry Attila 
Dr. Ferencz Orsolya 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
VeresGábor 
Vörös Tamás 
Dr. Eröss Gábor 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol POLGÁRMESTER

3
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30. 09:24
Típusa: Nyílt
Határozat: 50 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és
Gyermekjóléti Központ alapító okiratának módosításával kapcsolatos 
döntések meghozatalára, valamint a Budapest Józsefvárosi 
Önkormányzat vagyonáról és a vagyon feletti tulajdonosi jogok 
gyakorlásáról szóló 66/2012. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 
módosítására I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 16 100.00 88.89
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 11.11
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Egry Attila
Dr. Ferencz Orsolya
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Szili-Darók Ildikó*
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor
Vörös Tamás
Dr. Eröss Gábor
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRM ESTER
Távol POLGÁRMESTER

4
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30. 09:25
Típusa: Nyílt
Határozat: 51 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és
Gyermekjóléti Központ alapitó okiratának módosításával kapcsolatos 
döntések meghozatalára, valamint a Budapest Józsefvárosi 
Önkormányzat vagyonáról és a vagyon feletti tulajdonosi jogok 
gyakorlásáról szóló 66/2012. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 
módosítására II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

16
0
0

100.00
0.00
0.00

88.89
0.00
0.00

Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott
Távol

0
2

0.00
11.11

Összesen 
h ; .

18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila
Dr. Ferencz Orsolya 
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Dr. Eröss Gábor 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol POLGÁRMESTER

5
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

ideje: 2023. március 30. 09:26
Típusa: Nyílt
Határozat: 52 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és
Gyermekjóléti Központ alapító okiratának módosításával kapcsolatos 
döntések meghozatalára, valamint a Budapest Józsefvárosi 
Önkormányzat vagyonáról és a vagyon feletti tulajdonosi jogok 
gyakorlásáról szóló 66/2012. (XII. 13.) önkormányzati rendelet 
módosítására III.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

16
0
0

100.00
0.00
0.00

88.89
0.00
0.00

Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott
Távol

0
2

0.00
11.11

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila
Dr. Ferencz Orsolya 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Dr. Erőss Gábor 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol POLGÁRMESTER

6
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. március 30. 09:33
Típusa: Nyílt
Rendelet: 7 Elfogadva

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a személyes gondoskodást nyújtó
ellátások térítési díjairól szóló 56/2017. (XII. 20.) önkormányzati 
rendelet módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 16 100.00 88.89
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 11.11
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Dr. Ferencz Orsolya 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Petemé 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Dr. Eröss Gábor 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol POLGÁRMESTER

7
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30.10:27
Típusa: Nyílt
Határozat: 53 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat Helyi Esélyegyenlőségi Program
elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 60.00 50.00
Nem 6 40.00 33.33
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Hermann György
Könczöl Dávid
Szili-Darók Ildikó*
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Veres Gábor
Dr. Ferencz Orsolya
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Eröss Gábor
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
TávolALPOLGÁRMESTER 
Távol POLGÁRMESTER

8
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023. március 30.10:29
Típusa: Nyílt
Határozat: 54 Elfogadva

Tárgya: Napirend 5. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat fenntartásában működő Józsefvárosi 
Óvodák székhely- és tagóvodáiban a 2023/2024. nevelési évre szóló 
óvodai beiratkozás előkészítésével kapcsolatos döntés 
meghozatalára

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Ferencz Orsolya
Gondos Judit
Hermann György
Dr. Juharos Róbert
Könczöl Dávid
Szili-Darák Ildikó*
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor
Vörös Tamás
Egry Attila
Dr. Erőss Gábor
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
TávolALPOLGÁRMESTER
Távol POLGÁRMESTER

9
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30. 10:32
Típusa: Nyílt
Határozat: 55 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 6. pontja: Javaslat közszolgáltatási szerződés megkötésére
a Turay Ida Színház Közhasznú Nonprofit Kft.-vei

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczkí Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Ferencz Orsolya 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Petemé 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Pikó András*

Voks Frakció
Igen JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
TávolALPOLGÁRMESTER
Távol POLGÁRMESTER

10
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

ideje: 2023. március 30.10:34
Típusa: Nyílt
Határozat: 56 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 7. pontja: Javaslat a településkép védelméről szóló 2/2022.
(I. 20.) önkormányzati rendelet módosításának kezdeményezésére

Eredménve Voks: Szav% Ossz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
CzeglédyÁdám 
Dr. Ferencz Orsolya 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ

Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Pikó András*

Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
TávolALPOLGÁRMESTER
Távol POLGÁRMESTER

11
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. március 30.10:36
Típusa: Nyílt
Rendelet: 8 Elfogadva

Tárgya: Napirend 8. pontja: Javaslat a településterv, a településkép! arculati
kézikönyv és a településképi rendelet helyi partnerségi 
egyeztetésének szabályairól szóló 32/2022. (X. 20.) önkormányzati 
rendelet hatályon kívül helyezésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Ferencz Orsolya 
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Egry Attila 
Dr. Eröss Gábor 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
Távol ALPOLGÁRMESTER
Távol POLGÁRMESTER

12
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30.10:51
Típusa: Nyílt
Határozat: 57 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 9. pontja: Javaslat a 2023. évi közbeszerzési terv
elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 64.29 50.00
Nem 5 35.71 27.78
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 14 100.00 77.78
Nem szavazott 0 0.00
Távol 4 22.22
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
CzeglédyÁdám
Hermann György
Könczöl Dávid
Szili-Darók Ildikó*
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Sántha Petemé
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás
Dr. Eröss Gábor
Dr. Ferencz Orsolya
Dr. Juharos Róbert
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP 
Távol POLGÁRMESTER

13
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30.10:56
Típusa: Nyílt
Rendelet: 9 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 10. pontja: Javaslat a pénzbeli és természetbeni, valamint a
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátások 
helyi szabályairól szóló 10/2015. (III. 01.) önkormányzati rendelet 
módosítására, valamint szociális támogatásokkal kapcsolatos 
döntések meghozatalára

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Dr. Eross Gábor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol POLGÁRMESTER

14
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30.10:57
Típusa: Nyílt
Határozat: 58 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 10, pontja: Javaslat a pénzbeli és természetbeni, valamint a
személyes gondoskodást nyújtó szociális és gyermekjóléti ellátások 
helyi szabályairól szóló 10/2015. (III. 01.) önkormányzati rendelet 
módosítására, valamint szociális támogatásokkal kapcsolatos 
döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

15 
0
0

100.00
0.00
0.00

83.33
0.00
0.00

Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott
Távol

0
3

0.00
16.67

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
CzeglédyÁdám 
Egry Attila
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darák Ildikó* 
Sántha Pétemé 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor
Vörös Tamás 
Dr. Eröss Gábor 
Dr. Ferencz Orsolya 
PikóAndrás*

Voks Frakció
Igen JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol POLGÁRMESTER

15
* Szíli-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30.10:59
Típusa: Nyílt
Határozat: 59 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ
Zrt. szervezeti és működési szabályzatának jóváhagyására

Eredménve Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Dr. Erőss Gábor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol POLGÁRMESTER

16
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. március 30.11:03
Típusa: Nyílt
Határozat: 60 Elfogadva

Tárgya: Napirend 12. pontja: Javaslat a Budapest-Józsefváros,
Magdolna-Orczy Negyed Szociális Városrehabilitációs Programmal 
kapcsolatos döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Dr. Eröss Gábor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol POLGÁRMESTER

17
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30. 11:10
Típusa: Nyílt
Határozat: 61 Elutasítva
Minősített

Tárgya: Napirend 13. pontja: Javaslat a Mátyás téri nyilvános illemhely
üzemeltetési jogának átvételére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 60.00 50.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 6 40.00 33.33
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Hermann György
Könczöl Dávid
Szili-Darók Ildikó*
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás
Dr. Erőss Gábor
Dr. Ferencz Orsolya
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol POLGÁRMESTER

18
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő' Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. március 30.11:13
Típusa: Nyílt
Határozat: 62 Elfogadva

Tárgya: Napirend 14. pontja: Javaslat a Somogyi Béla utca felújításával
kapcsolatos döntések meghozatalára I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 
Nem 
Tartózkodik

15
0
0

100.00
0.00
0.00

83.33
0.00
0.00

Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott
Távol

0
3

0.00
16.67

Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
CzeglédyÁdám 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sántha Péterné 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás 
Dr. Eröss Gábor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol POLGÁRMESTER

19
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30.11:14
Típusa: Nyílt
Határozat: 63 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 14. pontja: Javaslat a Somogyi Béla utca felújításával
kapcsolatos döntések meghozatalára II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 15 100.00 83.33
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Egry Attila
Gondos Judit
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert
Könczöf Dávid
Szili-Darók Ildikó*
Sántha Péterné
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Dr. Szilágyi Demeter
Veres Gábor
Vörös Tamás
Dr. Eröss Gábor
Dr. Ferencz Orsolya
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Igen FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol POLGÁRMESTER

20
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott, (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. március 30.11:17
Típusa: Nyílt
Határozat: 64 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 15. pontja: Javaslat „Fogadj örökbe egy közterületet! 2023”
tárgyú pályázat kiírására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 66.67 55.55
Nem 5 33.33 27.78
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 15 100.00 83.33
Nem szavazott 0 0.00
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Hermann György 
Dr. Juharos Róbert 
Könczöl Dávid 
Szili-Darók Ildikó* 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Sántha Péterné 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás 
Dr. Erőss Gábor 
Dr. Ferencz Orsolya 
Pikó András*

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen FIDESZ-KDNP
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

TávolALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol POLGÁRMESTER

21
* Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony a távollévő Pikó András polgármester úr pultjáról vezette az
ülést és szavazott. (lásd Jegyzőkönyv 2. oldala)




